
صنوف آسیب دیده، زیر ذره بین صبح امروز؛

کرونا سمی  عطر 
گل بازار   در   

 همه ساله در فصل بهار با گشت زدن در سرتاسر شهر می توانستیم 
بوی بهار را استشمام کنیم و شاهد هزاران گل رنگارنگ در معابر و 

پارک ها بوده ایم که به شهر رنگ و رویی تازه می بخشیدند. 
اما این روزها با شیوع ویروس کرونا، بازار گل و گیاه هم مانند سایر 
اقلام با چالش هایی مواجه شده است و گل فروشی ها، کاهش درآمد 

شدیدی را در این روزها تجربه کرده اند.
لازم به ذکر اســت که به گفته یک فلوشــیپ کنترل عفونت های 
بیمارســتانی، ویروس کرونا یک عامل بیماری زای مشــترک بین 
انســان و حیوان بوده و گیاهان در شــرایط عــادی به این ویروس 
آلوده نیســتند و نمی توانند ناقل ویروس کرونا باشند؛ مگر اینکه به 
طور مستقیم با ترشحات تنفســی فرد بیمار مثلا از طریق سرفه یا 
عطسه آلوده شــوند و به فاصله کوتاهی فرد دیگری به این گیاهان 

دست بزند. 

هویتبخشی
نقاشیمدرن رسالت 

آدم هایی هســتند که دســتی زبرقلم و رنگ و نگاهی جستوگرانه و با 
هنر ســرو کار دارند، آنهایی که برایم همیشــه دوست داشتنی هستند و 
جنس عشــق به دنیای آن ها برایم جذاب می نمایاند. همیشــه از اینکه 
نســل جوان تر از خودم را می بینیم که در ایــن اوضاع و احوال گنگ و 
بیهودگی گام در راه اعتلای هنر مملکت خویش بر می دارند، شادمان و 
خرســند می شوم. سروش دستمالچیان متولد ١٣٦٦ مشهد، دارای دیپلم 
گرافیك، لیسانس طراحي صنعتي از دانشگاه آزاد و فوق لیسانس نقاشي 
از آکادمي هنرهاي زیبا بررا در شهر میلان است. شرکت و راهیابي آثار 
در دوســالانه هاي کاریکاتور تهران، شــرکت در نمایشگاه هاي گروهي 
و انفرادي در مشــهد و شــهرهاي مختلف ایتالیا، شرکت دو دروه مستر 
کلاس سباســتین کروگر در آلمان، افتخار فراگیري طراحي و نقاشي در 
کلاس استاد اسپهبدي درمشــهد، نوشتن و تصویرسازي کتاب داستان 
مترسك و کلاغ به زبان انگلیسي و فروش آنلاین بروي سایت آمازون 

از جمله فعالیت های او است...
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علیرضـا رییسـی، معـاون وزرات بهداشـت تاکیـد کـرد: 
آرزوی همـه ماسـت کـه بتوانیـم اماکـن مذهبـی مثـل 
حـرم امـام رضا و حضـرت معصومه و اماکـن متبرکه در 
شـهر تهران و شـیراز بازگشـایی شـوند و زیـارت کنیم، 
امـا فعـا بنابـر وضعیتی کـه اکنـون داریم تا پایـان ماه 
رمضـان امـکان بازگشـایی ایـن اماکن وجود نـدارد. اگر 
زمانـی وضعیت مـان بـه مرحلـه ای رسـیدیم کـه ایـن 
اماکـن در مناطق سـفید باشـند، دربـاره بازگشـایی این 
اماکـن تصمیم گیـری می کنیـم البتـه با رونـد فعلی بعید 
می دانـم کـه بـه زودی ایـن اتفـاق بیفتـد، اما امیـدوارم 

همـه مـا به ایـن آرزویمـان زودتر برسـیم.
دربـاره  بهداشـت  وزارت  معـاون  رئیسـی  علیرضـا 
بازگشـایی ها حـرم هـا و برگزاری نماز جمعـه و جماعت 
در مناطـق سـفید و شـهرهایی مثـل تهـران، مشـهد 
مقـدس، قـم و شـیراز به ویـژه در ماه رمضـان گفت: در 
حـال حاضر برای بازگشـایی اماکـن و واحد های صنفی 
و مشـاغل تصمیمگیـری کردیم تا مشـاغل کم ریسـک 
فاصله گـذاری  پروتکل هـای  بایـد  و  شـود  بازگشـایی 
انجـام  بازگشـایی مسـاجد و  اجتماعـی رعایـت شـود. 
قـرار  مدنظـر  مـاه رمضـان  در  برنامـه هـای مذهبـی 
بـه عنـوان مثـال ممکـن اسـت در یـک شـهر  دارد، 
۱۰ هـزار نفـری ۱۰ تـا ۱۵ نفـر بخواهنـد بـرای ادای 
نمـاز بـه مسـاجد برونـد، مـا اعـام کردیـم، بـا رعایت 
فاصله گـذاری اجتماعـی مـردم مـی تواننـد بـه مسـاجد 
از ماسـک  بگیرنـد،  ترجیحـا در خانـه وضـو  برونـد و 
اسـتفاده کننـد و بـا خودشـان مهـر و جانمـاز ببرند و در 
مسـاجد هـم فعـا بحـث سـخنرانی، محافـل قرآنـی و 
مجلـس دعـا و مناجـات نباید برگـزار شـود و تنها مردم 
مـی تواننـد بـرای ادای نمـاز بـه مسـاجد برونـد، ایـن 

تصمیم گیـری فعـا فقـط در حوزه مسـاجد انجام شـده 
اسـت.به گزارش »صبح امـروز« به نقـل از انتخاب، وی 
افـزود: ایـن رنگ سـفید، زرد و قرمز نوعی تقسـیم بندی 
میـزان بـروز و شـیوع بیمـاری در سـطح شهرسـتان ها 
واستان هاسـت تـا بتوانیـم بـه صـورت محلی و اسـتانی 
و شهرسـتانی تصمیـم بگیریـم و از طرفـی هـم نگرانی 
کلـی مـا درباره عادی شـدن کرونـا وجود دارد و بسـیار 
خطرنـاک اسـت، ایـن فکر درسـت نیسـت همه جـا باز 

شـده مـا مـی توانیـم زندگـی عادی داشـته باشـیم.
رییسـی تاکیـد کـرد: آرزوی همـه ماسـت کـه بتوانیـم 

اماکـن مذهبـی مثل حـرم امام رضا و حضـرت معصومه 
و اماکـن متبرکـه در شـهر تهـران و شـیراز بازگشـایی 
شـوند و زیـارت کنیـم، امـا فعـا بنابـر وضعیتـی کـه 
اکنـون داریـم تـا پایـان مـاه رمضان امـکان بازگشـایی 
ایـن اماکـن وجـود نـدارد. اگـر زمانـی وضعیت مـان بـه 
مرحلـه ای رسـیدیم کـه ایـن اماکـن در مناطـق سـفید 
تصمیم گیـری  اماکـن  ایـن  بازگشـایی  دربـاره  باشـند، 
می کنیـم البتـه بـا رونـد فعلـی بعیـد می دانـم کـه بـه 
زودی ایـن اتفـاق بیفتـد، امـا امیـدوارم همـه مـا بـه 
ایـن آرزویمـان زودتـر برسـیم.معاون بهداشـت وزارت 

بهداشـت بیـان کـرد: مناطق قرمـز در جاهـای مختلف 
اسـت و ۶۰ شهرسـتان مـا جـزء  مناطقـی هسـتند کـه 
بیشـترین میـزان بـروز بیمـاری را دارنـد و وضعیتشـان 
قرمز اسـت و این مناطق عمدتا شـامل مراکز اسـتان ها 
هسـتند. برخـی جاهـای دیگر هم در اسـتان ها هسـتند 
که میزان ابتای آنها بالاسـت. در لرسـتان، خوزسـتان، 
تهـران، اصفهـان و شـیراز چنـد شهرسـتان وجـود دارد 
کـه وضعیت قرمـز دارد. در اکثر اسـتان های مـا حداقل 
یـک شهرسـتان عـاوه بـر مرکـز اسـتان بـه عنـوان 

منطقـه قرمـز وجـود دارد.

وزارتبهداشت:حرمامامرضا)ع(درماهرمضانبازگشایینمیشود
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رحیمی جهان آبادی با اشاره به پیشنهاد ایجاد خط تلفن قرمز:

راه حل تنش زدایی از خلیج فارس، خروج 
آمریکا از منطقه است

رئیس کمیته بین الملل کمیسیون قضایی و حقوقی مجلس تاکید کرد: اگر کسی می 
خواهد تنش از منطقه خلیج فارس از بین برود شــیوه آن ایجاد خط قرمز نیست، راه 

آن مخالفت با حضور آمریکایی ها در منطقه است.
جلیل رحیمی جهان آبادی با اشــاره به احتمال افزایــش درگیری ایران و آمریکا در 
حوزه خلیج فارس، به بررسی پیشنهاد خط تلفن قرمز پرداخت و گفت: در طول چهل 
سال گذشته که جمهوری اســامی ایران تشکیل شد و در منطقه خاورمیانه حضور 
قدرتمند و مســتقل از آمریکایی هــا را تجربه می کند، هیچ وقت خلیج فارس بدون 

تنش نبوده ، ریشه تنش حضور آمریکایی ها است.
نماینده مردم تربت جام، تایباد و باخرز در مجلس ادامه داد: آمریکایی ها این حق را 
به خود داده اند که هزاران  کیلومتر دور تر از وطنشان، در آب های سرزمینی ما ورود 
کنند و برای ما تعیین و تکلیف کنند، کشــورهای منطقه عمدتا چون یا رابطه خوبی 
با آمریکا دارند یا به لحاظ قدرت سیاســی و نظامی در شرایطی نیستند که بخواهند 
حضور آمریکایی ها را مورد اعتراض قرار دهند، تنها ایران است که اعتراض می کند.
وی اظهار داشت: حضور ایران در خلیج فارس بر اساس کنوانسیون های بین المللی و 
بر اساس حقوق دریاها، از جمله حقوق مشروع محسوب می شود، بر این اساس ایران 
می تواند از آب های سرزمینی و منطقه انحصاری و اقتصادی خود در خلیج فارس یا 

از حضور در آبهای آزاد استفاده کند و امنیت خودش را بر قرار کند.
ایــن نماینده مجلس بیان کرد: اما آمریکایی هــا حضور خود را برای صلح و حضور 
ایرانــی ها را بــرای تنش جلوه می دهند، در حالی که اصل ماجرا این نیســت بلکه 
آمریکایی ها ریشــه تنش و نا آرامی ها هســتند و منطقه ای که محل زندگی ما و 
کشــورهای همسایه است را با حضوربدون دلیل نظامی هایش و با رفت و آمد های 

مکرر تبدیل به منطقه ناامن می کند.
عضو کمیســیون قضایی و حقوقی مجلس با اشاره به تجربه تاریخی ایران، گفت:در 
طول تاریخ انگلیســی ها، پرتغالی ها، هلندی ها و کشورهای دیگر از سیاست کشتی 
هــای توپ علیه ایران و کشــورهای منطقه اقدام کرده اند، آنها با این سیاســت به 
حاکمان ایران فشــار می آوردند اما حضور نظامی آمریکایی ها در 40 ســال اخیر در 
خلیج فارس و سایر فشار ها از جلمه تحریم ها نتوانسته نظام جمهوری اسامی ایران 

را وادار به تصمیم گیری بر اساس خواست آمریکایی ها کند.
وی افــزود: آمریکا از این بابت نگران اســت که الگوی مقاومــت ایران و بازدارنده 
ایرانی برای ســایر کشــورها ابهت آمریکا را از بین ببرد و دیگر به حضور آمریکا در 

منطقه تن ندهند.
این نماینده مجلس در خصوص پیشــنهاد تلفن خــط قرمز بین ایران و آمریکا بیان 
داشــت: در دوره جنگ سرد زمانی که بحران کوبا در روابط بین آمریکا و شوری رخ 
داد و احتمال جنگ زمان جان اف کندی و نیکیتا خروشــچف وجود داشت، خیلی ها 
به این فکر افتادند که اگر مســئولین ارشد دو کشور ارتباط مستقیم داشته باشند سوء 

تفاهم ها از بین می رود .
رحیمی جهان آبــادی درادامه گفت وگو بــا خبرگزاری خانه ملت، گفت: بســیاری 
ازکشورهای جهان از تنش های بین ایران و آمریکا نگران هستند و فکر می کنند در 
ایــن منطقه که بیش از 67 درصد انرژی جهان را دارد و از لحاظ نظامی و اقتصادی 
منطقه مهمی است، تنش ها و سوء تفاهم ها به جنگ بین ایران و آمریکا منجر شود.
وی ادامه داد: چند ماه پیش شــاهد ترور و شهادت فرمانده سپاه قدس ایران و حمله 
سنگین ایران به پایگاه نظامی آمریکا در عراق بودیم، این ماجراها بسیاری را نگران 
کرده اســت از این رو پیشنهاداتی برای رفع سوءتفاهم ها و ارتباط مستقیم داده می 

شود.
این نماینده مجلس در خصوص ایفای نقش عمان و ســوئیس برای ایجاد خط تلفن 
قرمز بین ایران و آمریکا پرداخت و گفت: بر این باور هستم که در منطقه کشورهای 
زیادی وجود دارند که با ما و آمریکا روابط خوبی دارند، عمانی ها شاید یکی از گزینه 
مناســب باشــد، چون آنها در خیلی از زمینه هایی که  ما با آمریکایی ها تنش داریم 
منافع مســتقیمی ندارند که بخواهند منافعشــان را دخیل کنند، در طول چهل سال 

گذشته عمانی ها معمولا نقش واسطه را به خوبی ایفا کردند.
خط تلفن قرمز می تواند بسیاری از سوءتفاهم ها و واسطه ها را حذف کند

عضو کمیســیون قضایی و حقوقی مجلس توضیح داد: نکته اینجاســت که پیشنهاد 
خط تلفن قرمز، با توجه به پیشــینه ای که در دوره جنگ سرد بین آمریکا و شوری 
داشته به معنای ارتباط مســتقیم دو کشور است به نحوی که آنها بتوانند هر زمانی 
مشــکلی ایجاد می شود از طریق تماس های مستقیم صحبت های خود را به گوش 
یکدیگر برسانند، بنابراین فکر میکنم اصل این پیشنهاد بد نیست و می تواند بسیاری 

از سوءتفاهم ها و واسطه ها را حذف کند.
رحیمی جهان آبادی تاکید کرد: نکته این اســت که ما باید به خوبی در جهان تبیین 
کنیم این اســت ریشه تنش درمنطقه حضور آمریکایی ها است آنها به ناحق در این 
منطقه حضور دارند، آب راه خلیج فارس آب راهی اســت برای کشورهای ساحلی آن 
که حق دارند از این منطقه ویژه حفاظت و حراســت کننــد اما حضور آمریکایی در 

منطقه،  ایجاد پایگاه نظامی و رفت و آمد کشتی های نظامی ایــن 
ن  ریشــه تنش و درگیری است و اگر کسی می شــا

خواهد تنش از منطقــه خلیج فارس از بین 
برود شــیوه آن ایجاد خط قرمز نیست، راه 
آن مخالفــت با حضــور آمریکایی ها در 

منطقه است.
رئیس کمیته بین الملل کمیسیون قضایی 
و حقوقی مجلس گفت: دوران سیاســت 
کشــتی ها توپ دار و تهدید کشــورها با 
ناوهای هواپیما بر، دوران تحمیل خواســته 
های یک ابر قــدرت از انتهای دنیا در منطقه 
خلیج فارس به پایان رسیده است، 
ایرانــی هــا در این چهل 
نشان  خوبی  به  سال 
توانایی  انــد  داده 
امنیت  برقراری 
خلیــج  در  را 

فارس دارند.

احمدی نژادی ها و سودای تشکیل فراکسیون مستقل در مجلس یازدهم 

50 یار محمود
آیا مدیران سابق دولت مهرورز دنباله روی نظرات رئیس سابقشان هستند؟

زیبــاکام،  صــادق 
به  دانشــگاه،  استاد 
دوباره  حضور  تازگی 
در  احمدی نــژاد 
را   1400 انتخابــات 
است.  کرده  پیش بینی 
او اقــدام مهم مجلس 
یازدهم را ایستادگی در 
نگهبان  برابر شــورای 
صاحیــت  تاییــد  و 
بــرای  احمدی نــژاد 
انتخابات سال آینده عنوان می کند. زیباکام معتقد 

است، نامزد اصلی تندرو ها یعنی طیف اصلی 
مجلس که از اصولگرایان تندرو، اعضای 
جبهه پایداری و طرفــداران احمدی نژاد 

تشکیل شــده، برای انتخابات 1400 
احمدی نژاد اســت و رئیس دولت 
نهم و دهم پایگاه اجتماعی خوبی 
دارد و بسیاری از اقشار و لایه های 

تهی دست جامعه، اقشار و لایه های 
کمتــر تحصیل کــرده و متعلــق به 

مناطق روستایی و دورافتاده و همچنین 
حاشیه نشین ها طرفدار احمدی نژاد هستند 
و به نظر می رسد همین الان رئیس جمهور 

سابق حداقل چیزی حدود 15 میلیون 
رای داشته باشــد به طوری که در 
رای آوری هیچ چهره و شــخصیت 
اصولگرای دیگــری به گرد پای او 

هم نمی رسد.
همین دو هفته پیش بود که »فریدون 

عباسی« یکی از مدیران راه یافته دولت 
احمدی نژاد به مجلس یازدهم در جمع 16 

نفر از نمایندگان اســتان های فارس و خوزستان 
بــا تاکید بر اینکه قصــد دارد جلوی رقم خوردن 
معادلات مجلس و تقسیم مســئولیت ها در این 
قوه از بیــرون آن را بگیرد، اعام کرد که به طور 
حتم در انتخابات ریاســت مجلس حضور خواهد 
داشــت و رقیبی برای ســایر کاندیداهای تصدی 
این پســت خواهد بود. هرچند برخی این سخنان 
را جدی نگرفتند، اما بــه فاصله یک هفته بعد از 
اعام کاندیداتوری رئیس پیشــین سازمان انرژی 
اتمی در دولت دهم، دیگر مدیر احمدی نژادی راه 
یافته به مجلس یازدهم، یعنی »سید شمس الدین 
حســینی« وزیر امور اقتصــادی و دارایی احمدی 
نژاد در دولت مهــرورز حرف از کاندیداتوری خود 
برای ریاست مجلس زد تا مشخص شود، آنها هر 
طور شده حداقل دنبال سهم ویژه ای در مجلس 
هستند. از جمع مدیران و وزیران دولت احمدی نژاد 
افراد دیگری نظیر »عبدالرضا مصری« وزیر رفاه 
دولت نهم، »حمیدرضا حاجی بابایی« وزیر آموزش 
و پرورش دولت دهــم، »علی نیکزاد« وزیر راه و 
شهرسازی دولت دهم و »محمد مهدی زاهدی« 
وزیــر آموزش و پرورش دولت دهــم نیز افرادی 
هستند که نام شان به عنوان گزینه های احتمالی 
ریاست و نایب رئیســی به گوش می رسد و این 
نشــان می دهد حداقل آنها عده کثیری از حیث 

افراد مطرح برای کاندیداتوری تصدی مسئولیت 
ها در مجلس یازدهم دارند. حالا »شمس 

منتخب  نماینده  الدین حســینی« 
مجلس  در  تنکابــن  مــردم 

یازدهــم و وزیر اقتصاد 
دولت دهم پا را فراتر 

در  و  گذاشــته 
اظهارنظــری 

کــه حکایــت از برنامه ریزی مفصــل تر طیف 
احمــدی نژاد در مجلس آتی دارد، گفته که: جمع 
مــا احمدی نژادی ها در مجلس جمع اســت؛ 50 
نفریم و فراکسیون تشکیل می دهیم. وی عنوان 
کرده: اغلب مدیران شاخص دولت نهم و دهم که 
نامزد انتخابات مجلس شدند رای آوردند. در همین 

مجلس 8 عضو کابینه دولت نهم و دهم، 
9 اســتاندار، تعداد قابل توجهی 

وزرا،  معاونــان  از 
فرمانداران 

و 

مدیران دوره احمدی نژاد رای آوردند و از منتخبان 
مجلس یازدهم هســتند. می توانم بگویم که بالغ 
بر 50 نفر هســتند. این افراد با هم فصل مشترک 
دارند و باهم سال ها همکاری کرده اند. وی افزوده 

از که وقتی  بعــد  مردم 

گذشت چند ســال از پایان کار دولت احمدی نژاد 
آنها را نادیــده نگرفتند و به آنهــا رای دادند، آیا 
منتخبــان باید خودشــان را نادیــده بگیرند؟ نه. 
بنابراین ما با هم جلســاتی داریم اما آن جلسات 
فقط محدود به مدیران و وزیران دولت نهم و دهم 
که برای مجلس انتخاب شــده اند، نیست و صرفا 
آمال این افراد نیز دولت نهم و دهم نیست. بخش 
قابل توجهی از نمایندگان منتخب با ســنجش 
ســلوک رفتــاری و عملکــردی مدیران 
دولت نهم و دهم، نســبت به همکاری 
و همگرایی ابراز تمایــل می کنند و ما 
هم اســتقبال می کنیم. تعداد زیادی از 
نمایندگان ادوار که به مجلس یازدهم راه 
یافته اند هم از جمله مدافعان دولت نهم 
و دهم هســتند. شمس الدین حسینی در 
باره تشکیل فراکسیون توسط نمایندگان 
طیف خود گفته است: ما جلسات متعددی 
داشــتیم و گفت وگو کردیم و این امر دور از 
ذهن نیست که تاش کنیم این سازماندهی 

را انجام دهیم.
اینکه مدیران احمدی نژادی اکنون اذعان 
می کنند که با آرم و مارک »رئیس دولت 
نهم و دهم« می خواهند در مجلس پیش 
رو فعالیت کنند، موضوع مهمی اســت؛ 

رد کردن خطوط چراکــه پس از 

قرمز نظام توسط احمدی نژاد، بقایی و مشایی که 
منجربه دســتگیری و زندانی شدن دو یار نزدیک 
رئیس دولت مهرورز شد، بســیاری از افرادی که 
اکنون خود را احمدی نژادی می نامند، تاکید می 
کردند که ارتباطی با احمدی نژاد ندارند و به خاطر 
رفتار او و یارانی که دور او باقی مانده اند، احمدی 
نــژاد را ترک کرده اند و بــا او ارتباط و رابطه ای 
ندارند. اینکه حالا به طور رسمی وزیر اقتصاد او در 
دولت دهم تاکید می کند بسیاری از مدیران دولت 
احمدی نژاد وارد مجلس شده اند و می خواهند با 
آرم و مــارک احمدی نژاد فعالیت کنند، کاندیدای 
تصدی مســئولیت هــا بشــوند و در نهایت هم 
فراکسیونی با این عنوان تشکیل بدهند، نشان می 
دهد که جدایی پیشین آنها از رئیس دولتشان شاید 
در آن مقطع یــک تاکتیک برای حفظ صاحیت 
و وجاهتشــان در تصدی مسئولیت ها بوده است 
و حــالا که مفری یافته اند، احتمالا آن تاکتیک را 
رها کرده و راه جدیدی را آغاز خواهند کرد. هرچه 
هست، »احمدی نژادی« های راه یافته به مجلس 
یازدهــم از قرار معلوم مــی خواهند برای بخش 
قابل توجهی از مســئولیت ها در پارلمان پیش رو 
از ریاست گرفته تا هیات رئیسه و کمیسیون های 
تخصصی گزینه های اختصاصی خودشان را مطرح 
کرده و مورد حمایت قرار بدهند و از این حیث نمی 
خواهند همــراه و هم نظر با اصولگرایان راه یافته 
از طریق لیست شــورای ائتاف نیروهای انقاب 
باشــند. طرح چنین مسئله ای، این شائبه را ایجاد 
می کند کــه آیا وزیران، اعضای کابینه، مدیران و 
روسای سابق دولت مهرورز به دنبال پیروی کردن 
از خط و فرمان رئیس سابقشــان در دولت، یعنی 
»محمود احمدی نژاد« خواهند بود؟ موضوعی که 
این سئوال را ایجاد می کند که نقش رئیس دولت 
مهرورزی در مجلس یازدهم چه اندازه خواهد بود 
و آیا فراکسیون احمدی نژادی ها منویات او 
را در پارلمان پیش خواهند برد یا خیر؟

مجلسبان

 فعــا بنابر وضعیتی که 
اکنون داریم تا پایان ماه 
رمضان امکان بازگشایی 
ایــن اماکن وجود ندارد. 
اگر زمانی وضعیت مان به 
مرحله ای رسیدیم که این 
اماکن در مناطق ســفید 
باشند، درباره بازگشایی 
تصمیم گیری  اماکن  این 

می کنیم 

  طرح چنین مسئله ای، این 
شائبه را ایجاد می کند که آیا 
وزیران، اعضای کابینه، مدیران 
و روسای سابق دولت مهرورز 
به دنبال پیروی کردن از خط 
و فرمان رئیس سابقشــان در 
دولت یعنی »محمود احمدی 
نژاد« خواهند بود؟ موضوعی 
که این ســئوال را ایجاد می 
کند که نقــش رئیس دولت 
مهرورزی در مجلس یازدهم 
چه اندازه خواهــد بود و آیا 
فراکسیون احمدی نژادی ها 
منویات او را در پارلمان پیش 

خواهند برد یا خیر؟
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 N۹۵ راه اندازی خط تولید جدید ماسک
سرویس اقتصاد / معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری خراسان رضوی 
گفت: خط تولید جدید ماســک ›N95‹ با کاربرد پزشــکی توسط یکی از واحدهای 

تولیدی مستقر در شهرک صنعتی کاویان شهرستان فریمان راه اندازی می شود.
به گزارش صبح امروز، علی رسولیان با اشاره به بازدید خود به همراه نماینده مردم 
شهرســتان فریمان در مجلس شورای اســامی و مسوولان محلی این شهرستان 
از شــهرک صنعتی کاویان افزود: این واحد تولیدی از مواد بسیار خوبی برای تولید 
ماســک »N95« بهره گرفته است و توانایی تولید روزانه حداقل ۲5 هزار ماسک از 
نوع مزبور را دارد و پس از اخذ مجوز انرژی اتمی ماسک تولیدی این واحد می تواند 
در مراکز درمانی خراسان رضوی به منظور مقابله با کرونا مورد استفاده قرار گیرد.

وی با اشاره به اشتغالزایی مناسب واحد تولیدی ماسک »N95« در شهرک صنعتی 
کاویان گفت: این واحد در شرف گرفتن مجوزهای مربوطه از دانشگاه علوم پزشکی 
و همچنین مجوزهای بخش مربوط به انرژی اتمی اســت تا بتواند محصول خود را 

به مراکز درمانی عرضه کند.
معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری خراسان رضوی گفت: با راه اندازی خط 
تولید ماســک »N95 » مزبور، ســطح تولید ماســک با کاربرد پزشکی در استان 
 »N95« افزایش قابل توجهی یافته و خراســان رضوی به تولید مازاد در ماســک

دست خواهد یافت.
رســولیان افزود: واحد تولیدی مزبور در شهرک صنعتی کاویان عاوه بر راه اندازی 
خط تولید ماسک »N95« نسبت به ایجاد خط تولید مواد ضدعفونی کننده در قالب 

ژل های ضدعفونی کردن دست برای مقابله با کرونا نیز اقدام کرده بود.
طرح توسعه بزرگترین واحد تولیدی شیشه شرق کشور

معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری خراســان رضوی در بخش دیگری از 
ســخنانش با اشاره به بازدید خود از واحد صنعتی »شیشه فلوت کاویان« متعلق به 
گروه صنعتی شیشــه کاوه و مستقر در شهرک صنعتی کاویان فریمان گفت: واحد 
شیشــه فلوت کاویان بزرگترین واحد تولیدی شیشــه در شرق و یکی از فعال ترین 

واحدهای صنعتی در کشور است.
رســولیان افزود: این واحد تولیدی طرح توسعه بسیار خوبی در زمینه تولید ظروف 
شیشــه ای برای صنایع غذایی تدوین کرده اســت که چنیــن ظروفی تاکنون در 

خراسان رضوی تولید نشده است.
وی میزان ســرمایه گذاری این واحد را 10 هزار میلیارد ریال و میزان اشــتغالزایی 

حاصل از اجرای طرح توسعه آن را 600 نفر برآورد کرد.

 گرانی چراغ خاموش مواد غذایی
 در ماه رمضان 

عضو کمیســیون صنایع و معادن مجلس با بیان اینکه در شــرایط کنونی دستگاه 
های نظارتی باید تمام توان خود را برای ســاماندهی بــازار به کار ببرند، گفت: از 
آنجایی که کالا به وفور در کشور موجود است، گرانی لحظه ای مواد غذایی محلی 

از اعراب ندارد.
به گزارش صبح امروز، محمدرضا منصــوری با انتقاد از افزایش قیمت موادغذایی 
در ماه رمضان، گفت: با شــیوع ویروس کرونا افزایش لجام گســیخته قیمت مواد 
غذایی کلید خورد و با فرارســیدن ماه مبارک رمضان گرانی کالاهای اساســی به 

اوج خود رسید.
نماینده مردم ســاوه و زرندیه در مجلس شورای اســامی با بیان اینکه در شرایط 
کنونی دســتگاه های نظارتی باید تمام توان خود را برای ســاماندهی بازار به کار 
برند، افزود: از آنجایی که کالا به وفور در کشــور موجود اســت گرانی مواد غذایی 

محلی از اعراب ندارد.
وی اظهار کرد: در شرایط کنونی که تقاضای مردم برای خرید مواد غذایی به دلیل 
تقویت سیستم ایمنی افزایش یافته، سوداگران فضا را مناسب دیده و با شگردهای 

خاص در تاش اند سودهای کان به دست آورند.
عضو کمیســیون صنایع و معادن مجلس اضافه کرد: دســتگاه های نظارتی باید با 
تشــدید گشــت زنی از افزایش قیمت مواد غذایی همزمان با مــاه مبارک رمضان 

جلوگیری کنند.
این نماینده مردم در مجلس دهم اضافه کرد: اگرچه دولت در آســتانه ماه رمضان 
با هدف کمک به معیشــت مــردم به خانواده ها وام یک میلیــون تومانی پرداخت 
کرد اما برای حمایت بیشتر از اقشــار آسیب پذیر باید سبدهای معیشتی برای آنها 

تدارک دید.

قرارگاه تاکتیکی فضای مجازی سپاه 
نقش اثرگذاری برای صنایع دارد

ســرویس اقتصاد/ مدیرعامل شــرکت شهرک های صنعتی اســتان خراسان 
رضوی، گفت: فعالیت مجموعه قرارگاه تاکتیکی فضای مجازی ســپاه امام رضا)ع(

در حوزه اطاع رســانی بسیار منســجم بوده و با نگاه حمایتی و توسعه ملی نقش 
آفرینی می کند.

به گزارش صبح امروز، مســعود مهدی زاده مقدم  در بازدیــد از قرارگاه تاکتیکی 
فضای مجازی ســپاه امام رضا)ع(، اظهار کرد: این قرارگاه فعالیت های گســترده 
ای در همه زمینه های اجتماعی، اقتصادی و فرهنگی دارد و توانســته که در تمام 

زمینه ها به طور کاماً حرفه ای فعالیت کند و یاری کننده صاحبان صنعت است.

وی افــزود: قرارگاه تاکتیکی، توانســته برای آگاهی بخشــیدن در حوزه صنعت از 
همه بســترهای فضای مجازی به بهترین نحو ممکن اســتفاده کند و نیز فرهنگ 

کارآفرینی و توسعه کسب و کار را گسترش دهد.
مهــدی زاده مقدم ادامه داد: هم افزایی رســانه ها و صنعتگران، ارتباط دوســویه 
هرچه بیشــتر را برقرار کرده و به رفع مسائل و دغدغه های یکدیگر کمک فراوانی 

شده است.
وی در خصــوص اقداماتی که در خصوص ویروس کرونا در شــهرک ها و نواحی 
صنعتی انجام شــده هم، بیان کرد: با توجه به وضعیت و وسعت شهرک ها و نواحی 
صنعتــی، تاکنون بالغ بر 500 هزار لیتر از محلول الــکل و ضدعفونی کننده برای 

پیشگیری و مقابله با ویروس کرونا استفاده شده است.
وی با بیان اینکه ســامتی نیروهای صنعتی موضوعی مهم در حوزه صنعت است، 
عنوان کرد: تاکنون افزون بر  ۲3 میلیارد ریال به صورت نقدی و غیرنقدی به حوزه 

بهداشت و درمان مردم توسط واحدهای صنعتی کمک شده است. 
رئیس هیأت مدیره و مدیرعامل شــرکت شــهرک های صنعتی اســتان خراسان 
رضوی، خاطر نشــان کرد: مدیران واحدهای صنعتی و تولیدی به منظور توســعه 
صنایع و در راســتای شعار ســال جهش تولید و گام دوم انقاب اسامی که رهبر 
معظم انقاب اسامی تبیین کردند، مانند گذشته با مدیریت جهادی به تداوم تولید 
می پردازند تا جهش تولید محقق و رشــد و رونق اقتصادی با همکاری تمام ارکان 

اجرایی استان بیشتر شود.

خبر

احیای اشتغال های از 
بین رفته

سخنگوی دولت در نشســت خبری هفتگی خود به موضوعات مختلف کشور از جمله وضعیت 
کرونا پرداخت.

 علی ربیعی در ابتدای نشست خبری هفتگی خود با بیان اینکه این هفته ها برای دولت و همه 
مردم روزها و هفته های طاقت فرســایی اســت، اظهار کرد: دولت هفته گذشته در بخش بین 
الملــل، اقتصاد و اجتماعی تصمیمات مهمی را اتخاذ کرد و مباحث مهمی را در جلســات خود 
گذراند. در بخش اقتصاد ســرپا نگه داشتن اقتصاد آسیب خورده از کرونا و تمرکز بر رسته های 
 آسیب دیده و کاهش تاثیرهای ثانویه بر سایر رسته ها و نیز حفظ تاش و فعالیت در رسته هایی 

که کمتر از رسته های اول  آسیب دیدند از دستور کارهای دولت بوده است.
وی با تاکید بر اینکه حفظ وضعیت اقتصادی در دوران کرونا حفظ شــغل و جلوگیری از اخراج 
کارگران در کانون فعالیت دولت بوده  است، گفت: عاوه بر این برنامه ریزی تاش برای جبران  
آسیب های کرونا در روزهای پســاکرونایی از دستورکارهای عمده ستاد ملی کرونا و ستادهای 
اقتصاد مقاومتی به ریاست معاون اول و همچنین هیات وزیران بوده است.سخنگوی دولت ادامه 
داد: بی تردید کرونا هر زمانی که کاهش پیدا کند جامعه به حالت عادی بر می گردد امکان اینکه 

در دنیا هم شرایط یا نظم جدیدتری هم پیش بینی شود، وجود دارد.

صنوف آسیب دیده، زیر ذره بین صبح امروز؛

عطر سمی کرونا در بازار گل
ستاره علی پور /  همه ساله در فصل 
بهار با گشــت زدن در سرتاســر شــهر 
می توانســتیم بوی بهار را استشمام کنیم 
و شــاهد هزاران گل رنگارنگ در معابر و 
پارک ها بوده ایم که به شهر رنگ و رویی 

تازه می بخشیدند. 
اما این روزها با شــیوع ویــروس کرونا، 
بــازار گل و گیاه هم مانند ســایر اقام 
بــا چالش هایــی مواجه شــده اســت و 
گل فروشی ها، کاهش درآمد شدیدی را در 

این روزها تجربه کرده اند.
لازم بــه ذکر اســت که بــه گفته یک 
بیمارستانی،  عفونت های  کنترل  فلوشیپ 
ویــروس کرونا یک عامــل بیماری زای 
مشــترک بین انســان و حیــوان بوده و 
گیاهان در شــرایط عادی به این ویروس 
آلوده نیســتند و نمی توانند ناقل ویروس 
کرونا باشند؛ مگر اینکه به طور مستقیم با 
ترشحات تنفسی فرد بیمار مثا از طریق 
سرفه یا عطسه آلوده شــوند و به فاصله 
کوتاهی فرد دیگری به این گیاهان دست 

بزند. 
گفت وگو با چند فروشنده

از  یکــی  مدیریــت  باقــری،  مجیــد 
گل فروشــی های بزرگ شــهر است که 
می گوید: متاسفانه به دلیل شیوع ویروس 
کرونا و در خانه ماندن مردم، ضرر زیادی 
به صنف گل فروشــان وارد شــده است و 
این بیشــتر به دلیل کاهش فروش بازار 
داخلی و عدم برگزاری مراسماتی همانند 

عروسی، تعزیه و افتتاحیه است.
وی اضافــه می کنــد: به کمــک فروش 
غیرحضــوری، وضعیت کمی  و  اینترنتی 
بهتر شــده است اما با این حال 50 درصد 
فروش فروشــگاه ما در این مدت کاهش 
یافته اســت. خوشــبختانه در این مدت 
تعدیل نیرو نداشتیم و حضور نیروها را به 

دو شیفت تقسیم کردیم.
باقری ادامه می دهد: تمام گل های شاخه 
بریــده  بــه روش کشــورهای اروپایی و 
طبق اســتانداردهای هلند تولید می شود، 
خاکی که برای کشت این گل ها استفاده 
می شود خاک کوکوپیت و پرلیت که به آن 
روش کشــت هیدروپونیک گفته می شود. 
متاســفانه گل ها زمان ماندگاری زیادی 
ندارند و اگر صنف ما تعطیل باشد مجبور 
به دور ریختن گل ها هستیم. همه گیاهان 

خاصیت تصفیه کننده را دارند و گل حتی 
در روحیه دادن به افراد بســیار تاثیر گذار 

است.
وی در خصــوص افزایش مشــتری خود 
در این روزهای کرونایی تصریح می کند: 
در هفته گذشــته دسته گل های کوچکی 
را برای جنب و جــوش دادن به مردم، با 
قیمت پایین تــری عرضه کردیم که مورد 

استقبال قرار گرفت. 
یکی دیگر از فروشــندگان گل  فروشــی 
می گوید: در این روزها، فروش ما بیشتر به 
صورت آناین است و خیلی کم مشتری 
حضوری داریم حتی به خاطر شرایطی که 
به وجود آمده ما با تعدیل نیرو هم مواجه 

شده ایم.
فروش به سبک اینترنتی

ادمیــن یک پیــج فــروش آناین گل 
می گوید: مدت 6 ســال است که فروش 
اینترنتــی داریم. در قبل بــه خاطر اینکه 
تقاضا زیاد داشتیم عاوه بر گلخانه مربوط 
به فروشگاه، از سایر گلخانه ها هم برداشت 
داشــتیم ولی الان به خاطر وضعیتی که 
به وجود آمده به واســطه ویروس کرونا، 
فروشــمان کاهش و فقط از گلخانه خود 

فروشگاه برداشت داریم.
ما ســعی داریم نکات بهداشتی را رعایت 
کنیم حتی هنگام برداشت گل هم پرسنل 
رعایت می کنند تا مشــکلی پیش نیاید و 
الان نیروها به صورت شیفتی در فروشگاه 

هستند.

اســپری  در  می دهــد:  ادامــه  وی 
خوشبوکننده ای که به گل ها زده می شود 
مقداری الکل هم وجود دارد که تاحدودی 

ضدعفونی می کند.
دوست داران گل

یکی از عاقه مندان به گل که خود را هر 
هفته به خریدن یک شاخه گل برای خود 
دعوت می کرد، ابراز می کند: در این مدت 
که ویروس کرونا در کشــور وارد شده، به 
دلیل اینکه ممکن است گل ناقل ویروس 
باشد، گلی خریداری نکردم؛ حتی در زمان 
نوروز و برای تزیین ســفره هفت سین نیز 

هیچ گلی نخریدم. 
یکــی دیگر از خریداران همیشــگی گل 
می گویــد: الان به خاطــر ویروس کرونا 
و تــرس از اینکه ممکــن گل هم ناقل 
این ویروس باشــد ســعی کردم در این 
مــدت گل نخــرم. ولی قبل از شــروع 
این ویروس در کشــور با دیدن گل های 
رنگارنگ در مغازه ها یا حتی دست فروشان 
ســرچهارراه ها وسوســه می شدم که گل 
بخــرم. برای عیــد هم ترجیــح دادم از 
گل های گلدانی که برای فصل بهار هستند 
 مثل گل لاله، ســنبل و بنفشــه، استفاده 

کنم.
زخمی شدن گل ها توسط کرونا

در ادامــه به گفت وگو بــا رئیس اتحادیه 

صنــف گل فروشــان خراســان رضوی 
پرداختیم که آن را می خوانید.

رئیس اتحادیه صنف گل فروشان خراسان 
رضوی می گوید: با شــیوع ویروس کرونا 
تولیدکنندگان  برای  بســیاری  مشکات 
و فروشــندگان گل و گیاه به وجود آمده 

است.
محمــود علیان در گفت وگو بــا خبرنگار 
امروز در خصوص وضعیت  روزنامه صبح 
بازار گل با شیوع ویروس کرونا، می افزاید: 
متاســفانه وضعیت فــروش گل و گیاه با 
رکود بسیار زیادی مواجه شده است و گل 
و گیاهانی هم که تولید شــده اند به دلیل 

نبود مشتری دور ریخته می شوند.
وی اظهار می کند: با شیوع ویروس کرونا، 
به دلیل عدم برگزاری مراسم ها و تشویق 
به ماندن در خانه، بسیاری از گل فروشی ها 
نتوانســتند محصولات خود را به فروش 
برسانند؛ عمده فروش گل و گیاه معمولا 
بــرای هتل هــا، ســالن های پذیرایی و 
رستوران ها بوده که با شیوع این ویروس، 
این مراکز تعطیل شــدند و فروش گل و 

گیاهان به حداقل رسیده است.
رئیس اتحادیه صنف گل فروشان خراسان 
رضوی ادامه می دهد: هرسال با فرارسیدن  
فصل بهــار، گل هایــی را بــرای زینت 
بخشــیدن به فضای شهری تولید می شد 

و از ســوی شهرداری برای کاشت فضای 
سبز و جذب توریســت، در ورودی شهر، 
فرودگاه و راه آهن خریداری می شــد، ولی 
امسال متاســفانه مانند سال های گذشته 
این کار صــورت نگرفت.علیــان اضافه 
می کند: گلفروشــی هایی هستند که الان 
برای دور ننداختن گل ها و فروش دوباره، 
ناچار هســتند قیمت گلها را بسیار کمتر 
از قیمت واقعی به فروش برســانند، این 
کار نه تنها ســودی برای آن ها ندارد بلکه 
متضرر هم می شــوند.وی در پایان عنوان 
می کند: گیاهان در حال رشد و ضدعفونی 
کردن هستند در این صورت همه گل ها 
خاصیت تصفیه کردن هوا را دارند و هیچ 
تفاوتی با یکدیگر ندارند ولی الان در بین 
مردم و فضای مجازی به صورت اشــتباه 
تعدادی از گل هارا به عنوان تصفیه کننده 
هوا معرفــی کرده اند در صورتی که همه 
گل ها خاصیت تصفیه کــردن هوا را دارا 
میباشند. به گل هایی که شاخه بریده شده 
اند مواد ضدعفونی کننده زده می شــود و 
هیچ گونــه الودگی نــدارد.گل هایی که 
الان در بازار هســتند نتیجه برنامه ریزی 
6 ماه قبل اســت که کاشته شده و الان 
به تولید رسیده اســت اما در حال حاضر 
 حدود 80 تا 90 درصــد گل ها به فروش

 نمی رسد.

مجلس  اقتصادی  کمیسیون  عضو 
درباره رشد شاخص بورس در رکود 

اقتصادی توضیحاتی ارائه کرد.
به گزارش صبــح امروز، معصومه 
آقاپور درباره وضعیت بازار سرمایه 
و بورس، گفت: مــی توان عنوان 
کرد بخشی از رشد کنونی شاخص 
بورس حبابی است زیرا با توجه به 
شرایط فعلی، سهام تعداد محدودی 
از شــرکت ها توانایی رشد دارد، در 
واقع مــی توان ادعا کرد که حدود 

80 درصد رشد شاخص بورس در شرایط کنونی حباب است.
نماینده مردم شبســتر در مجلس شــورای اســامی افزود: در شــرایط فعلی که مولفه ها نشان از رکود 
اقتصادی داشــته، تقاضا، صادرات غیرنفتی، فروش و سرمایه در گردش شرکت ها کاهش یافته و تامین 
تجهیزات آنها با مشــکات بسیاری روبرو اســت، چگونه صورت های مالی شرکت ها در ماه های آینده 

مثبت خواهد شد.
وی با طرح این پرســش که چه تغییراتی در هیئت مدیره شــرکت های ایجاد شــده که رشــد شاخص 
بورس آنها را ناشــی از تصمیمات تیم مدیریتی جدید بدانیم، اظهار کرد: از آنجایی که در بخش تجارت 
بین الملــل نیز اتفاق خاصی رخ نداده بنابراین نمی توان به ارتقای جایگاه شــرکت ها در حوزه بین الملل 

نیز امیدی داشت.
ایــن نماینــده مردم در مجلــس دهم، اضافه کرد: می توان گفت بخشــی از رشــد شــاخص بورس 
مربوط به برخی از شــرکت ها مانند شــرکت داروســازی و پتروشــیمی واقعی اســت زیرا در شــرایط 
کنونــی نیاز به مواد ضدعفونی کننده و بهداشــتی روبه افزایش اســت، بنابرایــن تقاضای محصولات 
تولیدی آنها بیشــتر شــده اســت. از آنجایی که براســاس پیش بینی های انجام گرفته کرونا تا یکسال 
آینــده همچنــان ادامه دارد بنابراین تقاضا برای محصولات شــرکت های داروســازی و پتروشــیمی 
 نیز تداوم خواهد داشــت اما در صورت برچیده شــدن ویروس کرونا ســهام این شــرکت ها نیز کاهش

 می یابد.
مردم سبدی از سهام خریداری کنند

عضوکمیســیون اقتصادی درباره تأثیر کاهش سپرده های بانکی بر بازار ســرمایه، ادامه داد: سرمایه در 
گردشی که از بانک ها خارج می شود، محدود است در واقع این محدودیت به دلیل شرایط اقتصاد جهانی 
اســت زیرا مردم به دلیل شیوع ویروس کرونا و رکود اقتصادی ناشی از آن تصمیم قطعی درباره سرمایه 

گذاری نگرفتند.
آقاپور با بیان اینکه ســرمایه ی خارج شــده از بانک ها میان بازارهای مختلف از جمله ســکه، طا، ارز، 
مســکن و... پخش شده است، به مردم توصیه کرد، در شــرایط کنونی با آگاهی وارد بازار سرمایه شوند 
از ســوی دیگر باید ترکیبی از ســهام خریداری کنند به این معنا که سبدی از سهام خریداری شود تا به 

صورت میانگین بتوانند سود متعادلی به دست آوردند.
ایــن نماینده مردم در مجلس دهم با بیان اینکه مردم تنها ۲0 درصد از ســرمایه در گردش خود را، در 
بازار ســرمایه سرمایه گذاری کنند، گفت: باید افرادی به دنبال سرمایه گذاری در بورس باشند که عاوه 
بر داشتن مسکن، خودرو و درآمد ثابت، پس انداز نیز داشته باشند و تنها ۲0 درصد از این پس انداز را در 

بازار سرمایه، سرمایه گذاری کند.
آقاپور تابلوهای موجود در بورس را همانند ســینمایی دانســت که همه برای دیــدن آن میتوانند بلیت 
خریداری می کنند اما ممکن اســت نوســانات  مالی رخ دهد بنابراین برای سرمایه گذاری از مشاوران و 

کارشناسان  تخصصی کمک بگیرند.

رییــس جمهوری گفت: ســاخت 
تنفــس  )دســتگاه  ونتیاتــور 
مصنوعی( در پارک علم و فناوری 
خراســان اقدامی ارزشمند و تامین 
 کننده نیاز داخل کشــور در شرایط 

موجود است.
حجت الاســام والمسلمین دکتر 
در  دوشــنبه  روز  روحانی  حســن 
ارتباط ویدئو کنفراسی با پارک علم 
و فناوری خراسان در مشهد افزود: 
با توجه به نیاز کشــور به دستگاه 

ونتیاتور و سی .تی. اسکن، تولید و ساخت در این دو بخش توسط پارک علم و فناوری خراسان مطلوب 
و شایسته است.

وی اظهارامیدواری کرد طرح توســعه شرکت »احیا درمان پیشرفته« به عنوان تولیدکننده این ۲ دستگاه 
در استان خراسان رضوی با حمایت معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری سریعتر اجرایی شود.

معاون علمی و فناوری رییس جمهوری نیز در این جلسه با اشاره به اهمیت تولید و ساخت ونتیاتور در 
پارک علم و فناوری خراســان گفت: هم اکنون تمام دنیا به این دســتگاه نیاز دارد و امکان خرید از هیج 

کشوری وجود ندارد لذا تولید این دستگاه در داخل کشور بسیار مهم است.
سورنا ســتاری افزود: مشکلی برای تامین تجهیزات مورد نیاز ســاخت ونتیاتور در داخل نداریم و نیاز 

تجهیزاتی این شرکت به خوبی تامین می شود.
وی ادامه داد: امکان ورود به حوزه صادرات ونتیاتور را هم داریم اما با توجه به نیاز داخل در این زمینه، 

هنوز وارد مبحث صادرات نشده ایم .
تامین 7۵ درصد نیاز روزانه کشور در خراسان رضوی

رییس پارک علم و فناوری خراسان نیز دراین ارتباط ویدئویی گفت: شرکت احیا درمان پیشرفته به عنوان 
یکی از شــرکت های دانش  بنیان زیرپوشش این پارک هم اکنون 75 درصد تولید روزانه کشور در زمینه 

دستگاه ونتیاتور و سی. تی. اسکن را بر عهده دارد.
رضا قنبری افزود: تاکنون بیش از سه هزار تخت بخش آی.سی.یو در کشور به دستگاه ونتیاتور مجهز 

شده است.
وی با اشاره به دیگر اقدامات انجام شده مرتبط با مقابله با کرونا در پارک علم و فناوری خراسان اظهار 
داشــت: هم اکنون توسط دیگر شــرکت های دانش بنیان زیر مجموعه این پارک تولید روزانه 100 هزار 
لوله خونگیری برای تشخیص بیماری کرونا، تهیه و ایجاد سامانه دانش آموزی و پوشش 65 هزار دانش 

آموز کشور در آموزش های مجازی و نیز تولید دستگاه های ضدعفنونی کننده محیط انجام می شود.
وی گفت: هم اکنون 350 شرکت با اشتغال چهار هزار و 500 نفر در زیر مجموعه پارک علم و فناوری 

خراسان در حال فعالیت هستند.
عضو هیات مدیره شــرکت احیا درمان پیشــرفته نیز در این جلسه با اشاره به توانمندی های این شرکت 
گفت: حمایت بی دریغ و هوشــمندانه معاونت علمی و فناوری رییس جمهوری از این شــرکت در روند 

تولید و ساخت دستگاه ونتیاتور شایسته قدردانی است.
حمیدرضا بهفرمقدم افزود: این شرکت تنها تولیدکننده ونتیاتور در ایران است که با تاسی از فرمایشات 
رهبر معظم انقاب در راســتای عمل به وظایف اجتماعی خود در زمینه جهش تولید و تامین نیاز کشور 

فعالیت مضاعفی را از خود نشان داد.
وی با بیان اینکه هر 45 دقیقه یک دســتگاه ونتیاتور در این شــرکت تولید می شــود، اظهار داشت: از 
ابتدای آغاز بحران کرونا در کشور تاکنون 600 دستگاه ونتیاتور تحویل مراکز درمانی کشور شده و طی 

دو هفته آینده 400 دستگاه جدید نیز تحویل خواهد شد. 
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  ویــروس کرونا یک 
بیمــاری زای  عامل 
مشترک بین انسان و 
حیوان بوده و گیاهان 
در شرایط عادی به این 
ویروس آلوده نیستند 
ناقل  نمی تواننــد  و 
ویروس کرونا باشند؛ 
مگر اینکــه به طور 
ترشحات  با  مستقیم 
بیمار  فرد  تنفســی 

آلوده شوند
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استاندار خراســان رضوی گفت: هفته گرامیداشت کارگر فرصت مناسبی 
برای تجلیل از خادمان عرصه تولید و کســانی اســت که عاشــقانه برای 
سربلندی کشــور از خود گذشــتگی می کنند. علیرضا رزم حسینی ضمن 
تبریک هفته کارگر افزود: توســعه و پیشرفت روزافزون و شکوفایی ایران 
اســامی مدیون زحمات و تاش های بی وقفه کارگران نوآور و خاق این 
مرز و بوم اســت و بی شک توفیقات حاصل شــده در عرصه های علمی، 
اقتصادی و صنعتی کشــور نتیجه مجاهدت های این قشر از جامعه و همه 

ارکان حاکمیت است.وی ادامه داد: بدیهی است اجرای منویات مقام معظم 
رهبری و تحقق شــعار ســال مبنی بر جهش تولید بیشتر بر دوش همین 
بخش از جامعه اســت که خالصانه و با کمترین توقع برای عزت و شــرف 
این ســرزمین تاش می کنند.وی گفت: اینجانب ضمن گرامیداشت یاد و 
خاطره شــهیدان والامقام به خصوص شهدای کارگر، خدمات شبانه روزی 
کارگران اســتان خراسان رضوی را ارج نهاده، سامتی، سعادت و پیروزی 

هرچه بیشتر آنان را در تمامی مراحل زندگی از خداوند متعال خواستارم.

تجلیل از خادمان 
عرصه تولید

گزارش صبح امروز از وضعیت زباله های عفونی مشهد و تأثیرات احتمالی آن بر طبیعت:

بحران خاموش کرونا
ســارا ایزدخواه /  وضعیت شــیوع بیماری 
آن  تــداوم  و  ایــران  در   19 کوویــد- 
دغدغه هایی را در رابطه با زباله های تولید 
شــده، روش جمع آوری آن ها و درنهایت 
تأثیــرات احتمالی که می توانــد بر آینده 
محیط زیست داشــته باشد به وجود آورده 
اســت. درواقع این پرسش مطرح می شود 
که آیا دفن زباله های عفونی بیمارستان ها 
که به این ویروس آلوده هســتند و افرادی 
که بــه دلیل این بیماری جــان خود را از 
دست دادند، می تواند آینده زندگی مردم را 
به خطر اندازد یا خیر؟ برای آگاهی بیشــتر 
در مــورد این دغدغه هــا، وضعیت محیط 
زیست و تأثیرات ناشی از زباله های عفونی 
و دفن اجســاد آلوده به کرونا بر طبیعت با 
اسماعیل کهرم، یک فعال محیط زیست به 

گفت وگو پرداختیم.
 کهــرم گفــت: تنهــا نیمــی از مجموع 
بیمارســتان های موجود در ایــران دارای 
سیســتم امحاء زباله  هســتند. از آنجا که 
بخشــی از زباله های بیمارســتانی، آلوده 
به انــواع ویروس ها و میکروب ها اســت؛ 
بنابراین بایســتی این  دســته از زباله ها به 
طریق صحیح بهداشــتی دفن شــود. در 
گذشــته برای دفن مــواردی چون جنین 
سقط شده یا افرادی که در اثر بیماری های 
واگیردار جــان خود را از دســت دادند از 
آهک استفاده می شد. درواقع زیادی آهک 
بر روی آن ها می ریختند؛ چراکه این ماده 
منجر به افزایش سرعت از بین رفتن جسد 

می شد.
به گــزارش صبح امروز،اســماعیل کهرم 
افــزود: امــروز بــا پیشــرفت دانــش از 
ســفیدکننده ها بــرای تســریع امحاء این 
اجساد اســتفاده می کنند، درواقع این ماده 
سفیدکننده سمی مهلک است که به موقع 
می توانــد ویــروس و باکتــری را از بین 
ببــرد؛ بنابراین در ایران اجســاد آلوده به 
ویروس های واگیردار بــه این روش دفن 

می شوند.
همه زباله های تولید شده، آلوده به 

ویروس کرونا هستند
ادامه داد:  مــا نمی توانیم زباله های  کهرم 
آلوده به ویــروس کرونا را از دیگر زباله ها 
تشــخیص دهیــم به همین دلیل، شــرط 
احتیاط آن است که تمامی زباله های تولید 
شده را به عنوان زباله های آلوده به ویروس 
کرونا در نظر بگیریم. بنابراین باید زباله ها 
و به ویژه موارد بیمارســتانی آن را در عمق 
زمین دفن کرده و برای تجزیه سریعتر آن 
از ماده ســفیدکننده استفاده کرد یا همانند 
بسیاری از کشــورها، زباله ها را با حرارت 

بیشتری سوزاند. 
ایــن فعال محیــط زیســت تصریح کرد:  
بیشــتر نگرانی هــا در مــورد کارگرانــی 
اســت که زباله ها را جابه جــا می کنند و یا 
زباله گردهایی که بیــن زباله ها می گردند. 
بنابراین لازم اســت تا برای این دسته از 
افراد امکاناتی چون لباس، پوشــش و مواد 
ضدعفونی در نظر گرفت تا از آن ها در برابر 

این بیماری محافظت شود.
استفاده از موادسفیدکننده برای اجساد 

آلوده 
کهرم در پاسخ به این پرسش که آیا روش 
دفــن جنازه های آلوده به ویروس کرونا در 
ایران صحیح اســت و در آینده آسیبی به 
محیط زیست وارد نمی کند،  گفت: قبرهای 

ایجاد شده عمیق هســتند حدود یک متر 
و 80 ســانتی متر عمق دارند، بنابراین اگر 
بخواهند اجســاد مبتا بــه این ویروس را 
دفن کنند بهتر اســت کمــی عمق قبر را 
بیشتر کرده و مقدار زیادی مواد سفیدکننده 
در قبر و روی این اجســاد بریزند که این 

روش، مشکلی ایجاد نمی کند.
این فعال محیط زیســت خاطرنشان کرد:  
گفتنی اســت دیگر کشــورها، جنازه های 
آلــوده بــه ویــروس کرونــا را داخــل 
پاســتیک های بسیار مقاوم و ضخیم قرار 
می دهند و جنازه در داخل پاستیک کاما 
محفوظ می شــود که اقدامی بهداشتی تر و 
مناسب تر است، هر چند که مطلع شدم در 
ایران نیــز جنازه های آلوده به این ویروس 
را داخل پاستیک های ضخیم قرار داده و 
سپس دفن می کنند. نکته دیگر این است 
که برخی کشورها از روش سوزاندن جسد 
با دمای بالای 750 درجه ســانتیگراد در 
فضاهای بســته اســتفاده می کنند تا هیچ 
ویروس و میکروبی باقی نماند. از نظر من 
این روش بهتر است، اما به دلیل اعتقادات 
اسامی و دســتور صریح اســام جنازه 
بایستی طی مراسمی به خاک سپرده شود.

کاهش تولید زباله در ایران با شیوع 
کرونا

وی بــا بیــان این کــه »به نظــر من با 
شــیوع این ویروس، میــزان تولید زباله ها 
افزایشی چندانی نداشته و حتی با توجه به 
گرانی هایی در ایران حتی منجر به کاهش 
مصــرف و درنتیجه کاهش تولیــد زباله 
شده است« تشــریح کرد: این بیماری در 
آینده ایران تأثیر مثبتی بر جای می گذارد. 

نخســتین تأثیر آن افزایــش آگاهی مردم 
نســبت به نظافت بوده اســت. درواقع با 
شــیوع این بیماری مردم، قدر ســامتی، 
محیط زیســت و هــوای پاک را بیشــتر 
خواهند دانســت و جهــان به طور قطع به 
سمت پاکیزگی و حفاظت از محیط زیست 

پیش می رود.    
تجهیز تمام بیمارستان های مشهد به 

دستگاه بی خطرسازی زباله ها
برای آگاهی بیشــتر در رابطــه با امکانات 
بیمارستان های مشــهد برای امحا زباله ها 
با علی اصغر حســنی، مدیر گروه بهداشت 
محیط حرفه ای دانشــگاه علوم پزشــکی 
مشــهد گفت وگو کردیم. وی در رابطه با 
این موضوع گفت: مشــهد، جزو نخستین 
شهرهایی است که همه بیمارستان های آن 
دارای دستگاه امحاء و بی خطرسازی پسماند 
عفونی هستند و تمام بیمارستان های شهر 
به  اقدام  پروتکل مشخص شــده  براساس 
کاهش حجــم زباله های عفونی خود کرده 
سپس پسماندها را بی خطرسازی می کنند. 
پس از آن این پسماندها توسط بیمارستان، 
معاونت بهداشتی و درنهایت محیط زیست 
پایش می شوند تا اطمینان حاصل شود که 
فرآیند بی خطرسازی به درستی انجام شده 

باشد.
پسماندهای عفونی بیمارستان ها 

افزایش نداشته است
حســنی در پاسخ به این پرســش که آیا 
بیمارســتان های  عفونی  پســماند  میزان 
مشــهد افزایش داشته اســت؟ بیان کرد: 
میــزان این پســماندها تغییــری نکرده؛ 
چراکه تعداد مراجعان بیمارستانی که برای 

عمل های جراحی مراجعــه کرده، کاهش 
پیدا کرده است. 

 مدیــر گروه بهداشــت محیــط حرفه ای 
دانشــگاه علوم پزشکی مشــهد ادامه داد: 
با توجه بــه عدم فعالیت واحدهای تجاری 
سطح شــهر میزان زباله های تولیدی نیز 
کمتر شده اســت. همچنین برای کاهش 
فعالیت زباله  گردها در سطح شهر، جلساتی 
را با سازمان مپ برگزار و درخواست شده تا 
پیمانکاران زیرمجموعه این سازمان در این 
شــرایط کار بازیافت زباله را متوقف کنند. 
همچنیــن اطاع رســانی های لازم انجام 
شــده تا مردم در ســاعت های مشخصی 
پسماندهای خود را بیرون از منزل بگذارند 

تا مانع از فعالیت زباله گردها شویم. 
دپوی زباله های خشک در انبارها

در این راســتا حســن زاده مدیــر اجرایی 
مورد جمــع آوری  در  پســماند  ســازمان 
زباله های خشک در ســطح شهر با توجه 
به شــیوع بیمــاری کرونا توضیــح داد: 
براساس ضوابط اعام شده، مشکلی برای 
جمع  آوری زباله های خشک در سطح شهر 
وجود نــدارد. درواقع ایــن زباله ها پس از 
جمــع آوری در انبارهــای خاصی ذخیره و 
دپو می شوند تا مدت زمان مشخصی تحت 
نظر پیمانکار -دو هفته و بیشتر- در انبارها 
نگهداری می شــوند تا ویروس از بین رفته 
باشــد و پس از آن کار پردازش و بازیافت 

صورت بگیرد.
حســن زاده همچنیــن به دفــن جداگانه 
زباله های عفونی بیمارســتان ها در سایت 
مرکزی سازمان مدیریت پسماند  واقع در 

منطقه میامی اشاره کرده است.  

آمادگی انتقال خون استان جهت 
دریافت پلاسمای  بهبود یافتگان کوید1۹ 

بــه گــزارش روزنامه صبح 
ذخیره  خصــوص  در  امروز، 
سازی پاسما با هدف تامین 
نیازهــای درمانی پیش بینی 
نام اهداکنندگان  ، ثبت  شده 
پاسمای افراد بهبود یافته از 
کووید 19 در خراسان رضوی 

آغاز گردید.
مدیرکل انتقال خون اســتان 
گفت:  خبر  این  اعام  ضمن 
مخاطبیــن این پــروژه می 
تواند بــا حضــور در پایگاه 
های اهدای خون و ثبت نام 
در فرم هــای مخصوص به 
کرونا  ویروس  بیماران  یاری 
بپیوندنــد همچنین این افراد 

می توانند در ساعات اداری با شماره تلفن 38516300 و 38595005  تماس گرفته 
و اطاعات درخواســتی را ثبت نمایند تا پس از بررسی های لازم از آنان دعوت به 
عمل آید جهت اهدای پاســمای خود مراجعه نمایند  این طرح شامل افرادی می 

شود که حداقل یک ماه از بهبودی کامل آنان سپری شده باشد .
وی هدف اصلی این طرح را تامین پاسمای مورد نیاز مراکز درمانی خواند و ادامه 
داد: امیدواریم بیماران بهبود یافته از ویروس کرونا به شکرانه بازیابی سامتی شان 
با ســازمان انتقال خون که همواره مورد اعتماد مردم بوده است، همراه شوند. وی 
در ادامه افزود: شــرکت در این پروژه کاما داوطلبانه است و یادآور شد: داوطلبین 
اهدای پاســما معاینه و مشاوره می شــوند و پس از انجام برخی آزمایشات اولیه 
در صورت دارا بودن شــرایط از آنان پاسما دریافت می شود. دکتر عبدالهی اظهار 

امیدواری کرد که کشور هرچه زودتر از شیوع این بیماری رهایی یابد.

۹۹1 مبتلای جدید به کرونا

سخنگوی وزارت بهداشت از شناسایی 991 بیمار جدید کووید19 در کشور خبر داد 
و گفــت: امروز پس از 36 روز، تعداد مــوارد جدید یا ابتای روزانه به کووید19 در 

کشور، به کمتر از 1000 مورد رسید. 
دکتر جهانپور گفت: از دیروز تا امروز 8 اردیبهشــت 1399 و بر اســاس معیارهای 

قطعی تشخیصی 991 بیمار جدید مبتا به کووید19 در کشور شناسایی شد.
وی افزود: مجموع بیماران کووید19 در کشور به 9147۲ نفر رسید.

جهانپور گفت: امروز پس از 36 روز، تعداد موارد جدید یا ابتای روزانه به کووید19 
در کشور، به کمتر از 1000 مورد رسید.

وی گفت: متاســفانه در طول ۲4 ساعت گذشته، 96 بیمار کووید19 جان خود را از 
دست دادند. به این ترتیب مجموع جان باختگان این بیماری به 5806 نفر رسید.

به گفته جهانپور، خوشبختانه تا کنون 70933 نفر از بیماران، بهبود یافته و ترخیص 
شــده اند. 3011 نفر از بیماران مبتا به کووید19 در وضعیت شــدید این بیماری 

تحت مراقبت قرار دارند.
وی گفت: تا کنون 43۲ هزار و 3۲9 آزمایش تشــخیص کووید19 در کشور انجام 

شده است.
جهانپور گفت: متاســفانه از اول اســفند تا صبح امروز، 5011 نفر در کشور به دلیل 
مصرف الکل تقلبی دچار مسمومیت شدند و 5۲5 نفر از این مسمومین که به مراکز 

درمانی مراجعه کرده اند، جان خود را از دست داده اند.
وی افزود: در حاضر حاضر ۲۲9 نفر از این مســمومیت در بخش های عادی و 47 
نفر در بخش مراقبت های ویژه ICU بستری هستند اما 3 هزار و 451 نفر ترخیص 

شده اند.
ســخنگوی وزارت بهداشت تاکید کرد: 95 نفر از مسمومین، نابینا و کم بینا شده و 

405 نفر نیز نیازمند خدمات دیالیز شده اند.

هیچ دانش آموزی نباید از درس جا بماند
رییس مجلس شــورای اسامی در گفتگوی تلفنی با وزیر آموزش تاکید کرد: روند 

آموزش نباید تعطیل و یا با وقفه مواجه شود.
بــه گزارش خبرگزاری خانه ملــت، دکتر علی لاریجانی، رئیس مجلس شــورای 
اسامی در گفت و گوی  تلفنی  محسن حاجی میرزایی، وزیر آموزش و پرورش با 
وی که با احوالپرسی و آرزوی بهبودی  توام بود، با بیان این که روند آموزش نباید  
تعطیل  یا با وقفه مواجه شــود، گفت: هیچ دانش آموزی نباید از آموزش جا بماند. 
فضای آموزش باید برای همه دانش آموزان  مناســب باشد و درجایی که دسترسی 

به اینترنت آسان نیست،  تولید بسته های آموزشی صورت گیرد.
رییس مجلس شــورای اسامی  همچنین در این تماس تلفنی از  زحمات و تاش 

معلمان در تداوم جریان یادگیری دانش آموزان قدردانی کرد.
محســن حاجی میرزایی، وزیر آموزش و پرورش نیــز  در این گفت و گوی تلفنی 
ضمن ارائه گزارشــی از راه اندازی شــبکه آموزش دانش آموزی به رییس مجلس 
شــورای اســامی اظهار کرد:  معلمان  با عاقه مندی در میدان آموزش مجازی 

حضور دارند و تمام وقت خود را صرف آموزش دانش آموزان می کنند.
 وی در ادامــه اضافه کرد: اگر آمار دانش  آموزانی که موفق به ورود به این شــبکه 

نشدند به طور دقیق مشخص شود برای آموزش آنان تدبیر خواهیم کرد .   

خبر

 مراجعه مالباختگان به سامانه نما
رییس پلیس آگاهی خراسان رضوی گفت: مالباختگان برای شناسایی اموال به سرقت رفته خود باید 

به سامانه »نما« مراجعه کنند. 
ســرهنگ جواد شــفیع زاده روز دوشــنبه در گفتگو با خبرنگار ایرنا افزود: به منظور رعایت حقوق 
شــهروندی  بستری فراهم شد تا مالباختگان بتوانند ضمن شناسایی سریع اموال به سرقت رفته خود 

از نمایشگاه مجازی پلیس آگاهی نیز بازدید کنند.
وی ادامــه داد: شــهروندان بــا مراجعــه بــه ســایت اینترنتــی WWW.Police.Ir و ورود بــه 
 قســمت امــوال کشــف شــده،  شــماره ســریال کالای مســروقه را وارد و آن را شناســایی

 کنند.
وی گفت: این سامانه به صورت متمرکز است و شهروندان می توانند اموال مسروقه خود را در سامانه 
به صورت لحظه ای شناســایی کنند، لذا ضروری است شهروندان شماره سریال تمامی اموال خود را 
لیســت برداری کنند تا هنگام سرقت و کشف آن توسط پلیس  اموال خود را از این طریق شناسایی 

و تحویل بگیرند.
سقوط 61 اصله درخت در مشهد

معاون خدمات شــهری شهرداری مشــهد گفت: در پی بارندگی و وزش باد شدید عصر دوشنبه 61 
اصله درخت در این شهر سقوط کرد. 

مهدی یعقوبی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: 1۲ اصله درخت روی خودرو سقوط کرده بود که 
با تاش نیروهای خدمات شهری این درختان جمع آوری شدند.

وی ادامه داد: هفت مورد محبوس شــدن در آسانســور و 3 مورد سقوط اشیا نیز به مرکز فرماندهی 
آتش نشانی اعام شد که تمامی موارد به سرعت رفع گردید.

وی گفت: با توجه به اطاعیه اداره کل هواشناســی خراســان رضوی مبنی بر وقوع رگبار با احتمال 
بارش باران، وزش باد شدید، و آبگرفتگی، یکهزار نفر نیروی کارگری خدمات شهری با 64 دستگاه 
تانکر، 1۲ پمپ خودمکش و 10هزار کیســه شــن برای رفع هرگونه آب افتادگی احتمالی در سطح 

شهر به حالت آماده باش در آمده اند.
طبق اعام اداره کل هواشناســی، ناپایداری هوا و بارش هــای رگباری باران همراه با رعد و برق و 
وزش باد شدید لحظه ای با احتمال ایجاد رواناب تا پایان هفته جاری در استان خراسان رضوی ادامه 

دارد.

مسدود بودن جاده کلات_درگز
فرماندار کات گفت: جاده فرعی کات - درگز در محدوده روستاهای کالو و کرناوه به دلیل سیاب 

و ریزش کوه تا اطاع بعدی مسدود است. 
مهدی ناصری افزود: یک دستگاه گریدر برای بازگشایی مسیر به جاده کات - درگز و یک دستگاه 

گریدر دیگر نیز برای پاکسازی مسیر از گل و لای به جاده کات - مشهد اعزام شد.
وی ادامه داد: همچنین براســاس اطاعات دریافتی از دهیاران، مسیر روستایی اورتکند - باغکند - 
برده - آبکمه و ژرف در بخش زاوین به دلیل بارش شــدید باران مسدود می باشد که برای بازدید و 

بازگشایی مسیر یک دستگاه خودرو سبک و یک دستگاه گریدر اعزام شد.

عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس با اشاره به دستور سازمان بهداشت جهانی برای توزیع رایگان 
ماســک در اماکن عمومی، از دولت خواســت تا این مهم را در یک بازه زمانی مشخص در ایستگاه های 
مترو و اتوبوس اجرا کند.بهروز بنیادی در مورد پیشنهاد استفاده اجباری از ماسک در ناوگان حمل و نقل 
عمومی که در شیوه نامه شورای شهر درج شده است، گفت: در تصمیم گیری های اخیرستاد مقابله با کرونا 
قرار بر این شد که هر چه سریعتر به کسب و کارها رونق داده شود تا به دلیل تعطیلی ناشی از قرنطینه 
بیش از این آسیب نبینند، کما اینکه در سایر کشورهای جهان هم که با بحران کرونا مواجه شده اند هم 
قرنطینه تا ۲0 اردیبهشــت ماه ادامه خواهد داشــت و در ایران نیز در قالب کاهش محدودیت های اعمال 

شده اجرا خواهد شد.
کاهش محدودیت های اعمال شده برای کنترل کرونا باید با آموزش همراه باشد

نماینده مردم کاشمر و بردسکن در مجلس شورای اسامی ادامه داد: البته کاهش محدودیت های اعمال 
شــده باید با آموزش همراه باشــد و این مهم نیز باید توسط رسانه ها به ویژه رسانه ملی پیگیری شود تا 

بتوانیم ویروس کرونا را نیز کنترل کنیم.
عضو مجلس شورای اسامی در ستاد مقابله با کرونا، تصریح کرد: استفاده اجباری از ماسک برای تردد 
با ناوگان حمل و نقل عمومی موضوعی بود که دو هفته قبل توســط سازمان بهداشت جهانی اعام شد 

به این صورت که این امر در اماکن پر تردد اجرا شود.
این نماینده مردم در مجلس دهم یادآور شــد: هم اکنون لازم اســت دولت برای اجباری کردن استفاده 
از ماســک در اماکن عمومی تدبیری اندیشــیده و حتی خود اقدام به توزیع رایگان ماسک کند، چرا که 
براســاس آنچه رئیس جمهور اعام کرده، تولید ماسک در کشور به اندازه ای افزایش پیدا کرده است که 

می توانیم تولیدات این بخش را صادر کنیم.
عضو کمیســیون بهداشت و درمان مجلس شورای اســامی، تاکید کرد: شورای شهر نیز باید با هزینه 
شــهرداری برای تامین تعداد ماســک مورد نیاز جهت توزیع در ایستگاه های مترو و اتوبوس در یک بازه 
زمانی ۲ هفته ای وارد عمل شــود تا بعد از آن، ســتاد مقابله با کرونا متناســب با نیاز موجود دستورات 

جدیدی را صادر کند. ود
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 حســنی: مشــهد، جــزو 
که  است  نخستین شهرهایی 
همه بیمارستان های آن دارای 
دستگاه امحاء و بی خطرسازی 
پسماند عفونی هستند و تمام 
بیمارستان های شهر براساس 
پروتکل مشخص شده اقدام به 
کاهش حجم زباله های عفونی 
خود کرده سپس پسماندها را 
بی خطرســازی می کنند. پس 
از آن این پســماندها توسط 
بیمارستان، معاونت بهداشتی 
و درنهایت محیط زیست پایش 
می شــوند تا اطمینان حاصل 
شود که فرآیند بی خطرسازی 

به درستی انجام شده باشد
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رمضان 
در فرهنگ سراها

معاونت فرهنگی و هنری شــهرداری مشهد در ماه مبارک رمضان میزبان 
98 عنوان برنامه اعم از مســابقه، آموزش، موضوعات مشــاوره ای، تولید 

محتوا و برگزاری نمایشگاه مجازی در 18 فرهنگسرا خواهد بود.
برنامه های ویژه ماه رمضان در بخش معاونت گردشــگری، شامل انتشار 
کلیپ های معرفی اماکن گردشــگری مشهد در فضای مجازی و تورهای 

سه بعدی حرم مطهر امام رضا)ع( با مشارکت آستان قدس رضوی است.
معاونت ســامت و تربیت بدنی نیز برنامه هایــی همچون توزیع هدایای 

ورزشی برای شهروندان، طراحی انیمیشن دو بعدی با هدف ورزش کردن 
در خانه، چالش ورزشی با حضور بزرگان ورزش و مسابقات پیامکی در نظر 
دارد.از عمده برنامه های معاونت اجتماعی و مشــارکت ها نیز برنامه قرآنی 
محله محور »بهارجان ها« با محوریــت خوانش گروهی مجازی قرآن به 
نیت شهدای سامت و سامتی کادر درمان و درگذشتگان ویروس کرونا و 
برنامه »محله به محله مهر« با محوریت جمع آوری نذورات، افطار مردمی 

و ساماندهی توزیع در بین خانواده های نیازمند است.

اکران های ریسک پذیر
انتشـار ضوابـط و داوطلبانـه کردن بازگشـایی سـینماها ایـن تصور را بـرای خیلی ها 
بـه وجـود آورده کـه همیـن فـردا و پـس فـردا قـرار اسـت سـینماها بـاز شـوند، در 
صورتـی کـه نـه تنها سـتاد ملـی مبارزه بـا کرونـا هنوز چراغ سـبزی بـرای این کار 
نشـان نـداده بلکـه باید دید آیا کسـی ریسـک اکـران فیلمـش را به جـان می خرد؟

بـه گـزارش ایسـنا، در هفتـه گذشـته ضوابطـی 15 بندی برای بازگشـایی سـینماها 
منتشـر شـد کـه قـرار بود بـا نظر کارشناسـان بـه تایید سـتاد ملـی مبارزه بـا کرونا 
هم برسـد. پس از آن سـازمان سـینمایی اعـام کرد بازگشـایی سـینماها داوطلبانه 
خواهـد بـود و ایـن دو خبـر تصـور بـاز شـدن سـینماها را در آینـده ای نزدیک پیش 
آورد  در حالـی کـه بـه نظـر می رسـد راضـی کـردن صاحبـان فیلم هـا خیلـی هـم 
راحـت نباشـد. البتـه مشـابه ایـن اتفـاق در تئاتـر هـم رخ داد و انتشـار چنـد عکس 
از ضدعفونـی کـردن تئاتـر شـهر، شـائبه بازگشـایی سـالن های تئاتـری و بـه طور 
مشـخص ایـن مجموعـه را ایجـاد کـرد. غافـل از اینکـه ایـن عکس ها طبـق گفته 
مدیـر مجموعـه، بـرای تشـکر از نیروهایی کـه این سـاختمان را بـرای ایمن کردن 

فضـای کار بخـش اداری  ضدعفونـی کـرده بودند، منتشـر شـده بود.
امـا دربـاره سـینما و بحث هایـی کـه پیرامـون بازگشـایی آن مطـرح شـده، منوچهر 
محمـدی کـه هم از تهیه کنندگان باسـابقه سینماسـت و هم سـینمادار، معتقد اسـت 
سـازمان سـینمایی بایـد در انتخـاب تعـداد فیلم هـا و جلـب نظـر صاحبـان فیلم هـا 
چاره اندیشـی کنـد، ضمـن اینکـه بایـد یـک کمیتـه صرفه جویـی هـم در سـینما 

تشـکیل شـود تـا منابـع آن بـرای جبـران خسـارت های پیـش آمده صرف شـود.

رضایت صاحبان فیلم ها به فروش حداقلی
محمـدی کـه سـاخت فیلـم »چپ راسـت« را بـا وجـود اینکـه تنهـا 6 روز از پایان 
فیلمبـرداری اش باقـی مانـده بـود در اولیـن روزهـای شـیوع کرونا متوقف کـرد، در 
گفت وگویـی بـا ایسـنا بـا اشـاره بـه رعایـت مـوارد بهداشـتی در ضوابط بازگشـایی 
سـینماها و اینکـه ایـن بخـش تخصصـی باید توسـط متخصصـان تایید شـود، بیان 
کـرد: امـا نکتـه ای کـه بـه نظـر مـن حائـز اهمیت اسـت و خوب اسـت دوسـتان و 
مدیـران در وزارت ارشـاد بـه آن توجـه کننـد ایـن اسـت کـه آیـا صاحبـان فیلم هـا 
آمادگـی و رضایـت دارنـد فیلم هایشـان بـا ایـن شـرایط که بـه فـروش حداقلی 50 

درصـدی می رسـد، اکران شـوند؟ 
او افـزود: مـن فکـر می کنـم این بخـش از ماجرا دیده نشـده و بایـد راه حلی برایش 
پیـدا کننـد چـون وقتی مـنِ تهیه کننده در شـرایط طبیعـی فیلمی را اکـران می کنم، 
از همـه امکانـات تبلیغـی و فضای مجازی و رسـانه ای اسـتفاده می کنـم و بعد دیگر 
همـه چیـز به رابطـه مخاطب با سـینما و فیلم بسـتگی دارد، اما حالا که در شـرایط 
طبیعـی نیسـتیم و بـه نوعـی جلـوی ورود مخاطب را از یـک حدی بیشـتر هم باید 
بگیریـم، پـس قاعدتـا برایـش فکری هم باید شـود. این مسـئله از آن جهت اهمیت 
دارد کـه طبـق آنچـه مـن شـنیده ام تعـدادی از صاحبـان فیلم هـا عاقـه ای ندارند 
در ایـن شـرایط بـرای اکـران فیلـم خـود پیشـگام شـوند. مـن هم اگـر فیلـم آماده 
اکـران داشـتم بـه راحتـی نمی توانسـتم تصمیـم بگیـرم چون ریسـک بالایـی دارد. 
بنابرایـن بایـد در ضوابطـی که تعیین می شـود بخشـی هـم شـامل مابه التفاوتی که 

بـا مخاطـب کمتـر  اتفـاق می افتد، گنجانده شـود.
آسیب جدی یک صنعت ملی

ادامـه  و »مارمولـک«  پسـت«  »ارتفـاع  و مـس«،  فیلم هـای »طـا  تهیه کننـده 
داد: اگـر بازگشـایی سـینماها بـا فیلم هـای ضعیـف شـروع شـود کـه نتیجـه خوبی 
بـرای سـینماداران نخواهـد داشـت و اگر هـم بخواهیم اکـران را بـا فیلم های قوی 
شـروع کنیـم، بـه نظرم صاحبـان فیلم هـا رضایتـی نخواهنـد داد. ما در جلسـه های 
کارشناسـی سـازمان سـینمایی بـه طـور روشـن ایـن پیشـنهاد را مطـرح کردیم که 
لازم نیسـت بـا هفـت فیلـم اکـران را شـروع کنیـم بلکـه بهتـر اسـت با دو یا سـه 
فیلـم کـه در گیشـه موفقیتـی بـرای آن هـا پیش بینـی شـود، سـینماها باز شـوند تا 
اگـر قـرار باشـد دولـت حمایتـی از فیلم هـا کنـد بـا تعـداد دو یـا سـه فیلـم خیلـی 
راحت تـر ایـن کار انجـام می شـود. ایـن فیلم ها هشـت تـا 10 هفته قطعـا باید روی 
پـرده باشـند و اگـر در هفته هـای میانـی اسـتقبال مـردم خـوب باشـد می تـوان بـه 

برگشـت. عادی  روال 
تشکیل کمیته صرفه جویی در سینماها

محمـدی گفـت: نکتـه سـوم این ماجرا دربـاره مخاطبان سینماسـت و فکـر می کنم 
بـرای سـازمان سـینمایی یـا خانـه سـینما دشـوار نباشـد کـه یـک کار پژوهشـی و  
نظرسـنجی انجـام دهنـد تا مـا حداقل یـک نمونه آماری داشـته باشـیم کـه ببینیم 

چـه درصـدی پـس از بازگشـایی عاقه منـد بـه رفتن به سـینما هسـتند.
سـمت  بـه  آرام  آرام  می تـوان  گیـرد  دوراندیشـی صـورت  کمـی  اگـر  افـزود:  او 
طبیعـی شـدن شـرایط پیـش رفـت، هـر چنـد بـا رصـد اخبـار به نظـر می رسـد به 
ایـن راحتی هـا مسـئله کرونـا قابـل حـل نباشـد و بایـد زندگـی در ایـن شـرایط را 
فعـا بپذیریـم. در ایـن بیـن اگـر بخواهیـم سـینما را بـه کلـی تعطیـل کنیـم یک 
صنعـت ملـی آسـیب جـدی خواهـد دیـد. در حالی که مـا فقط بـه فکـر تهیه کننده 
و سـینمادار نیسـتیم و  بخـش زیـای از نیروهـای ما بدنه سـینما را تشـکیل می دهد 
کـه بایـد فراینـد تولیـد و نمایش وجود داشـته باشـد تـا آن هـا بتوانند زندگـی کنند، 

پـس بایـد بـه فکـر امـر تولید هـم بود.
محمـدی در پایـان اضافـه کرد: فکـر می کنم پیشـنهادی که پیش تر بـرای تعطیلی 
برخـی رویدادهـی مطـرح کـردم را بایـد جدی تـر گرفت. چون این مسـئله را از سـر 
دشـمنی و عنـاد بـا کسـی مطـرح نکـردم و معتقدم بایـد هر نـوع هزینـه زائدی در 
سـینما بررسـی و اصـا یـک کمیتـه صرفه جویی در سـینما تشـکیل شـود تـا منابع 

آن بـرای ایـن موقعیـت فعلی صرف شـود.

هویت بخشی، رسالت نقاشی مدرن
که  هســتند  آدم هایی 
دستی زبرقلم و رنگ 
جستوگرانه  نگاهی  و 
بــا هنر ســرو کار  و 
دارند، آنهایــی که برایم 
دوست داشتنی  همیشــه 
عشق  جنس  و  هســتند 
بــه دنیای آن هــا برایم 
جذاب می نمایاند. همیشه 
جوان تر  نســل  اینکه  از 
از خــودم را می بینیم کــه در این اوضاع و 
احوال گنگ و بیهودگی گام در راه اعتای 
هنر مملکت خویش بر می دارند، شــادمان 
و خرســند می شوم. ســروش دستمالچیان 
متولد 1366 مشــهد، دارای دیپلم گرافیک، 
لیســانس طراحي صنعتي از دانشگاه آزاد و 
فوق لیسانس نقاشي از آکادمي هنرهاي زیبا 
بررا در شهر میان است. شرکت و راهیابي 
آثار در دوســالانه هاي کاریکاتــور تهران، 
شرکت در نمایشگاه هاي گروهي و انفرادي 
در مشهد و شهرهاي مختلف ایتالیا، شرکت 
دو دروه مســتر کاس سباستین کروگر در 
آلمان، افتخار فراگیري طراحي و نقاشي در 
کاس اســتاد اسپهبدي درمشهد، نوشتن و 
تصویرسازي کتاب داستان مترسک و کاغ 
به زبان انگلیســي و فــروش آناین بروي 
سایت آمازون از جمله فعالیت های او است. 
دستمالچیان چندی است دوباره جای وطن 
کرده و در مشهد ســاکن و همچنان پیگیر 
عشق به هنر خود و یاد دادن به نسل جوانتر 
از خودش اســت. به این بهانه به گفتگوی 

صمیمانه با این هنرمند جوان نشستیم 
تعریف شما از نقاشی پرتره چیست؟

نقاشــی تک چهــره یا نقاشــی پرتره یکی 
از انواع نقاشی اســت که هدف آن تجسم 
بصــری موضوع اســت که معمــولًا برای 
مجســم کردن گونه های بشری به کار برده 
می شــود. مفهوم نگارگری صورت می تواند 
همچنیــن به توصیف نقاشــی صورت های 
حقیقی بپردازد. صورتگر می تواندکار خودش 
را برای عامه یا اشخاص خصوصی یا الهام 
انجــام دهد. نگارگری  از موضوعات  یافته 
معمــولًا به تشــریح مفاهیم مهــم و ثبت 
خاطــرات خانوادگــی به منظــور یادآوری 
می پــردازد. از دید تاریخی، مقدار نقاشــی 
پرتره به رسم یادآوری کردن ثروت و قدرت 
اســتفاده می شده اســت. هرچند این مسئله 
برای کاس هــای پایین تر جامعه به منظور 
تصویرگری خانواده و هم قطارهایشان مورد 
اســتفاده قرار می گیرد. امروزه، تصویرگری 
صورت، هنوز هم توسط دولت ها، مؤسسات، 
گروه ها، کانون های تجمعــی و به صورت 

انفرادی مورد استفاده قرار می گیرد. 

کاریکاتور به مخاطب خود چه پیامی را می دهد؟
کاریکاتور شــاخه ای از هنرهای تجسمی و 
زیرشاخه ای از رشته طراحی چهره می باشد 
که از قواعد خاصی پیروی می کند. کاریکاتور 
ملزم یادگیری طراحی پایه نیز می باشــد و 
به شــاخه های متعددی از جمله کاریکاتور 
چهره، کارتون موضوعی، کمیک اســتریپ، 
کاریکاتور هجایــی، کارتون مطبوعاتی و ... 
تقسیم می شود. ما در این دوره ها به آموزش 
کاریکاتور چهره و معرفی مختصر شاخه های 
دیگــر این هنر نیز می پردازیــم. کاریکاتور 
ذهن هنرجو را به چالش میکشد. به طوری 
کــه هنرجو با فرمول اغراق ســازی آشــنا 
می شــود و در این دوره ها هنرجو به درک 
بیشــتری از فرم و حجم دست پیدا می کند. 
البته که جســارت و خاقیت، نقش مهمی 

دراین رشته ایفا می کند.
چگونه  را  ایران  در  کنونی  تجسمی   هنرهای 

ارزیابی می کنید؟
 هنرهاي تجســمي به واســطه شبکه هاي 
اجتماعي و دیدن آثار هنرمندان دیگر جهان 
و دیده شدن آثار آن ها داراي تنوع و خاقیت 
بیشتري شده اســت. تنوع این هنرها باعث 
شده مخاطبان عادی به مخاطبان حرفه ای 
تری تبدیل شــوند و بتوانند اثر را نقدی در 

بضاعت خودشان انجام دهند. 
هنرمندان آن سوی آب ها را چگونه می بینید؟

هنرمندان موفق هر کشور در بستر فرهنگي 
خود به دنبال شخصي ســازي کارهاي خود 
هســتند. به دنبال اینکه بــه یک تکنیک و 
نگاه شخصی دســت پیدا کرده تا مخاطب 
بتواند او را در منظر نقد قرار داده و شخصیت 
هنری او را پیدا کرده و به جامعه بشناسانند 
تا بدین وســیله نگاه فرهنگــی را به جامعه 
تزریــق کنند و این والایی هنر آن جامعه را 

نشان می دهد.
به چه سمتی در حرکت  نقاشی   این روزها هنر 

است؟
هنر نقاشــي مانند دیگر هنرهاي تجسمي، 
نســبت به زمــان و موقعیــت اجتماعي و 
فرهنگــي خود، گاه با نقــش روایتي و گاه 
نقــش دکوراتیو خود را دارد و ادامه مي دهد. 
هنر در این دوران از نــگاه بوم گونه خارج 
و وارد دنیای زیبایی شناســی محیط مردم 
گشــته اســت. حــالا مخاطب با فلســفه 
روانشناسی رنگ آشنا است و به هر طرحی 

نگاهی نو می اندازد.
با  ایران  مرزهای  از  بیرون  جامعه  برخورد 

هنرمندانشان چگونه است؟
نکته قابل توجه آنان شناخت از تاریخ هنر و 
دانستن بیوگرافي هنرمندان پیشین و معاصر 
اســت. هنرمندان خارج از این مرز به دنبال 
خودشناسی فرهنگی و هویت بخشی هنری 
به کشور خود هستند و از این راه جای پای 
فرهنگ خود را در فرهنگ جهانی محکم و 

استوار می سازند. 
اقتصاد هنر را چگونه ارزیابی می کنید؟

اقتصــاد در هنر براي هر هنرمندي به منزله 
فروش آثار هنري است و دراین تعریف معنا 
پیــدا مي کند که با در معرض دید قرار دادن 
کارها در نمایشــگاه ها و فروشگاه هاي آثار 
هنري و کار بــا مدیران هنري فروش، این 
امر را مي توان براي هنرمندان آســان کرد. 
با در نظر گرفتن مســله اقتصــاد در هنر و 
نگاه معیشــتی خانواده هــا، این امر در همه 
فرهنگ ها و کشــورها یکی اســت و فقط 
بــه جهت نگاه بالندگی در هنر و شــناخت 
عمیق تر آثار بــا قیمت هایی بهتر به جامعه 

شناسانده می شوند. 
نقاشی  هنر  از  ژانری  چه  دهنده  ادامه  شما 

می باشید؟
من در ســبک اکسپرســیون در نقاشــي و 
طراحي کار مي کنــم و همچنین کاریکاتور 
را در کنــار آن ادامــه مي دهــم. نقاشــی 
اکسپرسیونیســم، سبکی هنری است که در 
آن هنرمنــد به جای پرداختــن به واقعیت 
عینی، به عواطف ذهنــی و اتفاقات درونی 
خود توجه کــرده و آن را بازنمایی می کند. 
وی ایــن هدف را بــا تغییر شــکل دادن، 
اغــراق کردن، بدوی ســازی ، پویا نمایی و 

خشونت گرایی در تصاویرش اجرا می نماید.
مستر کلاس ها چه نقشی در کیفیت نگاه هنرمند 

دارند؟
چون افــرادي عاقمند به یــک تکنیک و 
یک ســبک هنري ولي با تنوع فرهنگي و 
کیفیت کارهاي متفاوت وارد این کاس ها 
مي شــوند، باعث شــناخت بیشتر و درک از 

جایگاه هنري برای اعضا می شود..
خصوصیت هنر مدرن از نگاه شما چیست؟

بررســی  در  اولین خصیصه شــگفت انگیز 
نقاشی مدرن، سرعت تحول و تعدد جریانات 
آن اســت. از زمانی که نقاشــی، به سبک 
از »تصویر  نامتعارف  امپرســیون، شــکلی 
قابل دیدن« را ارائه کرد، تا ظهور نقاشــی 
انتزاع گرا )آبّستره( کمتر از چهل سال فاصله 

است.
تعریف شما از هنر مدرن چیست؟

به طور کلی نقاشــی مــدرن، هنری چالش 
برانگیز است و از ابتدای خلق آن، برخی آن 
را به کل رد کردند، بعضی موافق سرسخت 
آن بودند و بســیاری نیز در قبول یا رد آن 
دچار تزلزل گشتند. امروزه نیز هرچند از تب 
و تاب این بحث ها کاســته شــده، اما هنوز 
»معمای مدرن« چون سوالی لاینحل باقی 

مانده است.
اما دلیلی این بغرنجی هنر مدرن چیســت؟ 
برای پاسخ به این پرسش، تحقیق و تعمق 
در علل پیدایش نقاشی مدرن و تفاوت های 
رویکردی آن در مقایسه با هنر ادوار گذشته، 
اولین و شــاید پایه ترین قدم به سوی یافتن 
پاسخ است که خصوصیات هنر مدرن را در 

پی دارد.

خبر

معاون توســعه، مدیریت و منابع وزارت فرهنگ و ارشاد اسامی جزییات تازه ترین مصوبه دولت مبنی بر 
حمایت از اصحاب فرهنگ و هنر را تشریح کرد.

به گزارش خبرگزاری مهر به نقل از مرکز روابط عمومی و اطاع رسانی وزارت فرهنگ و ارشاد اسامی، 
لادن حیدری معاون توســعه مدیریت و منابع وزارت فرهنگ و ارشاد اسامی از تازه ترین مصوبه دولت 
مبنی بر حمایت از اصحاب فرهنگ و هنر خبر داد و گفت: بر اســاس مصوبه هیات وزیران در جلســه 
روز سوم اردیبهشت سال 1399 تمامی دستگاه های اجرایی و شهرداری های سراسر کشور مجاز هستند 
نســبت به امهال یا بخشــودگی کامل اجاره بهای اماکن واگذار شده به بخش خصوصی در طول دوره 
تعطیلی مربوط به جلوگیری از انتشــار ویروس کرونا یا افزایش دوره بهره برداری حســب شــرایطی و 

چارچوب واگذاری اقدام کنند.
وی افزود: تدوین سیاست های حمایتی از فعالان اقتصادی و کسب و کارهای فرهنگی، هنری و رسانه ای 
که در زمره پیشــتازان اجرای محدودیت های ســتاد بحران کرونا با توقف فعالیت هایشان قرار دارند، از 
نخســتین روزهای بحران در دستور کار وزارت فرهنگ و ارشــاد اسامی قرار گرفت. در همین راستا و 
با پیگیری های وزیر فرهنگ و ارشــاد اسامی، هیأت دولت بخشودگی اجاره بهای فضاهای فرهنگی و 

هنری واگذار شده به بخش خصوصی را به تصویب رسانید.
معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت فرهنگ و ارشاد اسامی در پایان تاکید کرد: بر مبنای این مصوبه 
هیأت دولت و به دستور وزیر فرهنگ و ارشاد اسامی، فعالان بخش غیردولتی که مجتمع های فرهنگی 
و هنــری را در اختیار دارند و با همه گیــری بیماری کرونا از ادامه فعالیت شــان بازمانده اند، از پرداخت 

اجاره بهای اسفند و فروردین ماه در سال جاری معاف هستند

به گــزارش هنر آناین، به نقل از پایگاه اطاع رســانی نهاد کتابخانه های عمومی کشــور، ســیدباقر 
میرعبداللهی با اشــاره به برگزاری اولین »دوره مجازی مشــاوره کتابدار« اظهار کرد: با توجه به شرایط 
موجود و با موافقت دبیرکل محترم نهاد، دوره های مشــاوره کتابدار به صورت مجازی و از طریق سامانه 

آموزش مجازی اداره کل پژوهش از نیمه اردیبهشت ماه آغاز خواهد شد.
مدیرکل تامین منابع نهاد افزود: به واســطه اســتقبال کم نظیر کتابداران و به منظور استفاده حداکثری 
کتابدارانی که موفق به حضور در دوره های قبلی مشــاور کتابدار نشــدند، این دوره ها به صورت مجازی 
برگزار خواهد شد و کتابدارانی که در دوره های قبلی شرکت نکرده اند، می توانند از تاریخ مذکور درخواست 

خود را برای شرکت در این دوره اعام کنند.

او در ادامه به ســرفصل های پیش بینی شــده در این دوره اشاره کرد و گفت: برای این دوره دو سرفصل 
موضوعی پیش بینی شده که شامل »تجربه های خواندن 1« و »داستان های عامه پسند ایرانی )مضمون 
و فرم(« اســت. محتوای تولیدی به صورت فایل تصویری در سامانه آموزش الکترونیکی نهاد بارگذاری 

می شود.
میرعبداللهی توضیح داد: ســرفصل های دوره های دوم تا پنجم نیز پیش بینی شــده و پیگیری های لازم 
بــرای تولید محتوای آن دوره ها در حال انجام اســت که به تناوب زمانی تا آذرماه ســال جاری برگزار 

خواهد شد.
دوره های آموزشــی »مشــاوره کتابدار« نهاد کتابخانه های عمومی کشور پیش تر به صورت حضوری و 

در شهرهای اردبیل، دزفول، ساری، تنکابن، شیراز، بندرعباس، مشهد، تبریز و اهواز برگزار شده است.
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 دستمالچیان: هنر نقاشي 
هنرهاي  دیگــر  ماننــد 
تجســمي، نسبت به زمان 
و موقعیــت اجتماعــي و 
فرهنگي خود، گاه با نقش 
روایتي و گاه نقش دکوراتیو 
خود را دارد و ادامه مي دهد. 
هنر در این دوران از نگاه بوم 
گونه خــارج و وارد دنیای 
زیبایی شناسی محیط مردم 
گشته است. حالا مخاطب با 
فلســفه روانشناسی رنگ 
آشــنا است و به هر طرحی 

نگاهی نو می اندازد
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رییس شورای اسامی شهرمشهد گفت: شیوع کرونا حدود 10 هزار میلیارد 
ریال به شــهرداری مشهد خسارت وارد کرده است.به گزارش صبح امروز، 
محمدرضا حیدری روز گذشــته در نودمین جلسه علنی شورای شهرکه با 
حضور شهردارمشــهد برگزار شد، اظهارکرد: با تعطیل کردن اتوبوسرانی و 
قطارشــهری در بخش اتوبوســرانی تاکنون 150 میلیارد ریال و در بخش 
قطار شــهری نیز 100 میلیارد ریال کاهش درآمد و خســارت داشته ایم.

وی اضافه کرد: در مجموع شــهرداری مشهد بابت موضوع کرونا 10 هزار 

میلیارد ریال خســارت دیــده که6 هزارو500 میلیارد ریــال آن مربوط به 
کاهش منابع و 3هزارو500 ریال مربوط به هزینه های تحمیلی است.

حیدری تصریح کرد: با توجه به این خســارت هــا دولت همچنان که به 
سایر بخش های غیردولتی توجه دارد باید مبالغی را از محل صندوق ملی 
و اعتبارات ملی در اختیار کانشــهرها قــرار دهد و به روش های مختلف 
نظیر تهاتر بدهی با بدهی شــهرداری ها به بانک ها، به کمک شهرداری 

های کانشهرها بیاید.

خسارت 1۰ هزار میلیارد 
ریالی کرونا به شهرداری

عضو هیات رییسه شورای شهر مشهد:

داشتن تصویری از شهرداری پساکرونا 
ضروری است

ضو هیات رییســه شورای اسامی شهر مشهد گفت: شهرداری باید تصویری درست 
از شهرداری پساکرونا داشته باشد در غیر این صورت با باخت رو به رو خواهد بود.

شــهناز رمارم روز گذشته  در نطق پیش از دستور شورای اسامی شهر مشهد افزود: 
کرونا اول ســامتی و بعد اشتغال و اقتصاد خانوارها را هدف قرار داده است پس باید 

برای شرایط پساکرونا چاره اندیشی کرد.
وی با اشاره به این که هنوز لازم است شهرداری مشهد برای مقابله با بیماری کرونا 
فعالیت کند ادامه داد: در شــرایط فعلی، زندگی مردم سخت شده و آبرومندانی که تا 
کنون هیچ مستمری از جایی نمی گرفتند در اداره زندگی خود مانده اند و طی روزهای 
گذشــته پنج هزار زن سرپرست خانوار در حاشــیه شهر مشهد شناسایی کرده ایم که 
لیست هزار نفر از آنها را برای خانم ابتکار معاون رییس جمهوری جهت چاره اندیشی 

ارسال کرده ام.
عضو هیات رییســه شورای شهر مشهد گفت: در شرایط سختی قرار داریم و هر چه 
منابع برای تامین معیشــت نیازمندان تزریــق کنیم باز هم از عهده تامین این نیازها 
برنمی آییم و دولت هم در این خصوص باید از کار موازی کاری پرهیز و شــهرداری 

نیز باید پویش های مردمی  را حمایت کند.
رمارم تاکید کرد: شهرداری به عنوان نهاد عمومی باید کنار مردم باشد و این کمک ها 

سازماندهی شود
عضو شورای اسامی شهر مشهد افزود: پایگاه اجتماعی شهرداری بالاترین سرمایه 
اجتماعی این نهاد است و هم اینک و در شرایط کرونایی نیاز به همبستگی اجتماعی 
داریــم و باید این مهم را با حمایت از گروهای کــم درآمد و نهادهای مدنی تحقق 

بخشیم.
رمارم خاطرنشــان کرد: در این روزهــا پویش های مردمی زیادی شــکل گرفته و 
شــهرداری از این فرصت باید اســتفاده کند و با حمایت از این پویشــها همبستگی 

اجتماعی را رقم بزند.
وی افزود: شهرداری های توسعه یافته در بخش های فرهنگی و اجتماعی و در اجرای 
پروژه های شهری از سازمان های مردم نهاد به عنوان حلقه واصل بهره می گیرند و 

شهرداری مشهد نیز باید به این مهم توجه داشته باشد.
رمارم که طی روزهای اخیر به دلیل بیماری کرونا در بیمارســتان بســتری بود و به 
تازگی سامت خود را به دست آورده  است افزود: کادر پزشکی دچار فرسودگی شغلی  

و فرسایش روحی روانی شدیدی شده اند.
وی ادامــه داد: این قشــر زحمتکش مجاهدانه خدمت می کننــد اما از این که مردم 
وارد خیابان ها شده اند سخت نگران هستند و از مردم می خواهند برای حفظ سامت 

خودشان همچنان موارد بهداشتی را رعایت کنند.
عضو هیات رییســه شورای شهر مشهد گفت: ســامتی خود را مرهون تاش این 
قشــر زحمتکش هستم اما بعید می دانم این تیم با شیوع موج دوم کرونا توان مقابله 

داشته باشند.
رمارم از شهروندان خواست همچنان توصیه های پزشکان را جدی گفته و از ترددهای 

غیر ضروری پرهیز کنند.
رئیس مرکز اطاع رســانی وزارت بهداشــت، درمان و آموزش پزشکی روز یکشنبه 
هفتم اردیبهشت ماه 1399 اعام کرد: تاکنون 90 هزار و 481 نفر در کشور به طور 
قطعی به ویروس کرونا مبتا شــده اند و با فوت 60 تن در ۲4 ساعت گذشته، تعداد 

جان باختگان کرونا در کشور به پنج هزار و 710 تن رسید.

با اعتباری بالغ بر 6 میلیارد و 6۰۰ میلیون ریال :

روکش مکانیزه آسفالت تقاطع غیر 
همسطح حسن آزادی اجرا شد

تقاطع غیر همســطح حســن آزادی با اعتبار بالغ بر 6 میلیارد و 600 میلیون ریال به 
مساحت 1۲هزار متر مربع روکش مکانیزه آسفالت شد.

بــه گزارش صبح امروز، معاون اجرایی منطقه از اجرای عملیات روکش آســفالت در 
تقاطع غیر همسطح حسن آزادی خبر داد.

حجازی با اشاره به این موضوع رضایتمندی شهروندان را در راس اقدامات شهرداری 
عنوان و تصریح کرد: ما در مجموعه شــهرداری همه تــاش خود را برای خدمت 
رسانی هر چه بهتر و با کیفیت تر به شهروندان به کار خواهیم بست تا بتوانیم رضایت 

مندی و امیدواری شهروندان را رقم بزنیم.
وی افزود: تمام تاش ما این اســت که با انجام خدمات و پاســخگویی به موقع به 

شهروندان موجبات رضایتمندی آنان را فراهم سازیم.
حجازی در ادامه افزود : این منطقه نیز در راســتای افزایش حس اعتماد و امیدواری 
مردم ، بر اساس بودجه های مصوب و براساس اولویت ، در حوزه های مختلف اقدام 
به یکســری فعالیت ها کرده اســت .لذا بر همین اســاس حوزه فنی و عمران اقدام 
به روکش مکانیزه آســفالت به مســاحت 1۲000 متر مربع در تقاطع غیر همسطح 
حسن آزادی کرد.گفتنی است: اعتبار منظور شده در خصوص اجرای روکش مکانیزه 
آسفالت تقاطع غیر همسطح حسن آزادی با اعتباری بالغ بر 6 میلیارد و 600 میلیون 

ریال اختصاص داده شد.

یک هفته پس از آبستراکسیون اعضای شورا  در جلسه علنی روز گذشته انجام شد:

اقناع شورا از پاسخ شهردار
تذکر عضو شورا به شهردار مشهد درمورد طرح های تفصیلی

شــورای  اعضــای 
شــهر  اســامی 
مشهد که در جلسه 
گذشــته بــه دلیل 
رای  آبستراکســیون، 
شدن  قانع  برای  گیری 
را از حد نصاب انداخته 
بودنــد  در جلســه روز 
پاسخ های  از  گذشــته 
شدند  قانع  شــهرداری 
قانع شــدن  موضوع  و 
اعضا از پاسخ های شهردار 9 رای موافق و 
5 رای ممتنع به دست آورد اما در جلسه روز 
گذشته یک عضو شــورا درباره طرح های 

تفصیلی به شهردار تذکر داد.
تصویب لایحه دریافت بهاء خدمات 

شهری از اتباع خارجی
به گزارش صبح امروز در نودمین جلســه 
صحن علنی شــورای اسامی شهر مشهد 
که در تالار شهر برگزار شد، لایحه دریافت 
بهاء خدمات شــهری از اتبــاع خارجی در 

شورای شهر مشهد به تصویب رسید.
در متــن ایــن لایحه آمده اســت:» ماده 
واحده: به شــهرداری مشهد مقدس اجازه 
داده می شــود، بهاء خدمات شــهری را از 
کلیه اتباع خارجی شامل اتباع دارای اقامت 
ماهانه، اتباع دارای پروانه اقامت یک ساله، 
اتباع دارای پروانــه اقامت تبدیل وضعیتی 
و اتباع دارای پروانه طــرح خانوار دریافت 

نماید.
تبصــره 1- تعرفه بهاء خدمات شــهری، 
همه ســاله با توافق شهردار مشهد مقدس 
و اداره کل امــور اتباع و مهاجرین خارجی 
استانداری خراســان رضوی تعیین خواهد 

شد. 
تبصره ۲- سهم اداره کل اتباع و مهاجرین 
خارجی اســتانداری خراسان رضوی از بهاء 
خدمات شهری یادشده، حداکثر 30 درصد 

خواهد بود.
تبصره 3- در زمان اجرای آمایش ســالیانه 
از ســوی وزارت  برابر فهرســت اعامی 
کشــور، اقشــار آســیب پذیر اتباع خارجی 
پناهنــده و مهاجر )خانواده های دارای زنان 
سرپرســت خانوار، بانوان ایرانی مزدوج با 
بیماران خاص، صعب العاج  خارجی،  اتباع 
یا نادر، معلولان شــدید یا خیلی شدید، از 
کارافتادگان، مددجویان بهزیستی و کمیته 
رزمندگان  آزادگان،  جانبازان،  شهدا،  امداد، 
و مدافعان حرم، سرپرســت بالای 65 سال 
بدون فرزند ذکور( مشــمول پرداخت بهاء 
خدمات موضوع این مصوبه نیســتند. سایر 
توسط  بی بضاعت  اتباع  تشــخیصی  موارد 
اداره کل امــور اتباع وزارت کشــور نیز تا 
ســقف ۲ درصد بهاء خدمــات وصولی، از 
پرداخت بهــاء خدمات موضوع این مصوبه 

معاف است.
در پی پرسشی درخصوص پیوست های 
زیست محیطی پروژه ها، شورای شهر 

مشهد از پاسخ شهردار قانع شد
در ادامه، اعضاء شــورا از پاسخ های هفته 
گذشــته محمدرضا کائی، شهردار مشهد، 
به پرســش محمد حاجیان شــهری، عضو 
شورای شهر مشهد درخصوص پیوست های 
محیط زیستی پروژه های عمرانی شهرداری 

، قانع شدند.
جلســه هفته گذشته شــورای شهر مشهد 
به دلیل اختاف بــر نحوه رأی  گیری پس 
از پاســخ شــهردار به ســوالات اعضا، با 
خروج تعدادی از اعضاء شــورا و )اصطاحا 
آبستراکســیون(  از رســمیت خارج شدن 

جلسه ناتمام مانده بود.
محمد حاجیان شــهری، رئیس کمیسیون 
خدمات شــهری، بهداشــت، ســامت و 
محیط زیست شــورای شهر مشهد خطاب 
به حیدری، رئیس شورای شهر، اظهار کرد: 
من بر اســاس صحبتی که با شما داشتم و 
اینکه قول پیگیری دادید، فعا قانع شدم و 

شهرداری به وظایف خود عمل کند.
در ادامه محمدرضا حیدری، رئیس شورای 
شهر مشــهد، تصریح کرد: دغدغه اعضاء 
شورا و جناب حاجیان شهری در خصوص 
یک مصوبه است که روی آن کار جدی در 

شورای چهارم صورت گرفته است.
وی افــزود: مــا به پروژه های تمام شــده 
کاری نداریــم، هرچنــد آنها نیــز دلایل 
زیســت محیطی قوی دارد، اما این موضوع 
قرار است برای پروژه های شهری در حوزه 
عمرانی که در حال شروع شدن بوده، انجام 

شود.
حیــدری خطاب به شــهردار، گفت: آقای 
کائی دســتور بفرمایید کمیته آن تشکیل 

شود و پیشــنهاد می کنم حوزه برنامه ریزی 
تا زمانی که این پیوست آماده نشده، بودجه 
باز نکند. پروژه های شما ادله زیست محیطی 
قــوی دارد و به راحتی می تــوان برای آن 

توضیح داد.
تذکر عضو شورا به شهردار مشهد 

درمورد طرح های تفصیلی
همچنین در این جلســه، رئیس کمیسیون 
شهرســازی و معماری شورای شهر مشهد 
در خصوص ضــرورت ارســال طرح های 
تفصیلی هفت گانه شــهر مشهد به شهردار 

تذکر داد.
محمدهــادی مهدی نیــا، در تذکر خود به 
شــهردار درمورد ضرورت ارسال طرح های 
تفصیلی هفت گانه شــهر مشــهد گفت: با 
عنایت به اینکه 16 ســال از آغاز مطالعات 
طرح جامع و 1۲ ســال از اغــاز مطالعات 
طرح هــای تفصیلی حوزه هــای هفت گانه 
مشــهد می گذرد، هنوز طــرح جامع دارای 
نواقصــی از قبیل ســند پهنه بندی حریم 
و ضوابط بلندمرتبه ســازی بوده و با وجود 
برگزاری جلسات متعدد، اعام نظر و تاکید 
شورای اسامی شــهر در این راستا اقدام 

موثری صورت نپذیرفته است.
وی افــزود: بــا توجــه بــه نامــه مورخ 
19/10/1398 مبنــی بر ارســال اســناد 
اصاحی طرح تفصیلی پیشــنهادی حوزه 
جنــوب غرب و همچنیــن تاکید مجدد در 
نامــه مدیــرکل دفتر طرح ریزی شــهری 
و طرح های توســعه و عمــران وزارت راه 
 ۲9/10/1398 مــورخ  در  شهرســازی  و 
ضروری است شــهرداری نسبت به  اتخاذ 
مکانیســم مناســب بــرای تحویل گیری 
حوزه های  پیشــنهادی  تفصیلی  طرح های 
هفت گانه با اولویت حــوزه جنوب غرب و 
اعمال اصاحات مد نظر شــورای شــهر 
که در مصوبه مــورخ 07/10/1398 بوده، 
اهتمام لازم را ورزیده و نســبت به ارسال 
طرح های اصاحی اقدام نماید. از این رو به 
جهت عدم وجود اهمیت لازم در مجموعه 
شــهرداری مشــهد برای انجام فوری این 
اقدام، به شهردار مشهد تذکر داده می شود.

تغییر نام الیت به شرکت توسعه 
ارتباطات ترافیکی

براساس مصوبه امروز شورای شهر مشهد 
شرکت ترافیک هوشــمند الیت به شرکت 
توسعه ارتباطات ترافیکی تغییر نام می دهد.

لایحه تغییر نام شــرکت ترافیک هوشمند 
الیت در جلسه علنی شــورای شهر مشهد 
امــروز 8 اردیبهشــت مــاه، در نودمیــن 
جلســه صحن علنی شورای اسامی شهر 
مشــهد، به تصویب رســید.در متن لایحه 
آمده اســت:»ماده واحده: ماده 1 اساسنامه 
شــرکت ترافیک هوشــمند الیت )پیوست 
مصوبــه شــماره 1۲881/97/5/ش مورخ 
به  اســامی شهر(  01/08/1397 شورای 
شرح زیر اصاح و یک بند تحت عنوان بند 

4-۲۲، به ماده چهار آن الحاق شد:
مــاده 1 اصاحی: نام شــرکت، شــرکت 
توســعه ارتباطات ترافیکی است که در این 
اساسنامه، اختصارا شــرکت نامیده شده و 
طبــق مفاد و مقررات این اساســنامه اداره 

می شود. 
بند 4-۲۲ الحاقی: حمل و نقل پاک. 

تبصره: شــهرداری مشــهد مقدس مکلف 
اســت، اقدامات قانونــی لازم درخصوص 
اصاحــات مدنظر این مصوبه را تا حصول 

نتیجه نهایی پیگیری نماید.«
تغییر نام الیت به جز اســتهزاء مردم چیزی 

نخواهد داشت
کمیســیون  رئیس  مهدی نیا،  محمدهادی 
شهرســازی و معماری شورای شهر مشهد 
به عنوان مخالــف این لایحه، گفت: تغییر 

نام شرکت الیت به جز استهزاء مردم چیزی 
نخواهد داشت.

وی افــزود: ایــن موضوع در کمیســیون 
مشــترک هم بحث شد و شهرداری دلایل 
خــود را ارائــه داد، اما از نظــر من دلایل 
قانع کننده نبود. زمانی که یک نام شــکل 
می گیرد و به اذهان می رود، برند می شــود، 
این برند جایگاهی دارد که به این ســادگی 
نمی توان آن را تغییر داد و انتظار داشت بعد 

از آن، این نام باقی بماند.
مهدی نیــا اظهار کرد: به صرف اینکه الیت 
از شــهروندان پول می گرفته و باعث شده 
بدنامی ایجاد کند، نام آن را تغییر دهیم، در 
حالی که باز هم می خواهیم از شــهروندان 
بابــت خدمــات مدیریــت پارکینگ پول 
بگیریم. هیچ مطالعات متقن اجتماعی برای 
اینکه اگر این برند تغییــر کند، چه اتفاقی 

می افتد، انجام نداده اند.
 رئیس کمیســیون شهرســازی و معماری 
شورای شــهر مشهد بیان کرد: در مدیریت 
کســب و کار، برندینگ مفهومی است که 
حتی اگر دچار مشــکل شــود، آخرین راه 
حل عوض کــردن آن اســت. اکنون که 
می خواهیم کار خوبی انجام داده و خدمات 
دیگــری مانند دوچرخــه و دوچرخه برقی 
و یا ســاخت پارکینــگ را در کنار خدمات 
پارکینگ حاشــیه ای ارائه و برند را اصاح 
کنیــم، نباید صورت مســاله را پاک کنیم. 
مواجهه با این موضوع مهندســی است، نه 
اجتماعی و فرهنگــی و این انتخاب به جز 

استهزاء مردم چیزی نخواهد داشت.
تغییر نام یکی از راه های انجام 

فعالیت های جدید است
در ادامــه محمدحســین ودیعــی، رئیس 
ترافیک  و  حمل ونقل  عمران،  کمیســیون 
شــورای شــهر مشــهد به عنوان موافق، 
عنــوان کرد: امروزه شــرکت های فناوری 
در حوزه های مختلف، ســهم عمده ای در 
ارزش آفرینی و حتی تولید GDP کشــورها 
ایفا می کنند. بخش عمده ای از ارزش های 
شــرکت ها حتی در بازارهای ســرمایه، به 
شــرکت هایی برمی گردد که در حوزه های 
نوین و به ویــژه در حوزه ارتباطات فعالیت 
می کنند که در ایران نیز شاهد رشد شدیدی 

در اینگونه شرکت ها هستیم.
وی خاطرنشــان کرد: شرکت الیت تصمیم 
دارد کــه از این حوزه تغییــر جهت دهد؛ 
زیرا بحث مدیریــت پارکینگ ها بر عهده 
شهرداری ها اســت و فعا به نمایندگی از 
شهرداری این کار را انجام می دهد. امسال 
نیز برون سپاری شــده که خود شهرداری 
با شــرکت های بخش خصوصی  می تواند 
قــرارداد ببندند و مدیریت حاشــیه ای را از 
الیت مجزا کند.ودیعی ادامه داد: ذهنیتی که 
مــردم در خصوص الیت دارند، بحث پارک 
حاشیه ای، پارکبان، دســتگاه کارتخوان و 
دریافت پول اســت و اگر قرار باشد به این 
ســمت برویم، یکی از گام هــا تغییر نام و 

موضوع فعالیت در اساسنامه است.
ماهیت الیت درحال تغییر است

شــهناز رمارم، نایب رئیس شــورای شهر 
مشــهد نیز به عنوان موافــق این لایحه، 
گفت: الیت در حــال تغییر رویه دادن بوده 

و ماهیتش در حال تغییر است.
وی اظهار کرد: عملکرد الیت در گذشــته 
موجــب نارضایتی شــهروندان بوده و باید 
برای این فکری می کردیم. آقای مهدی نیا 
در کمیسیون شهرسازی این موضوع را در 
دستور کار قرار دهند که چه میزان از محل 
کســری پارکینگ جریمه داشتیم و میزان 

ساخت پارکینگ چقدر است.
وی اضافه کرد: الیــت در حال تغییر رویه 
دادن بوده و ماهیتش در حال تغییر اســت. 
اســم آزاردهنده ای در این شهر به نام الیت 

بوده و گاه با عوض کردن نام ها می خواهیم 
پیــام دهیم که ماهیــت آن در حال تغییر 
است. گاه تغییر رفتارها و ماهیت ها همزمان 

با تغییر اساسنامه است.
همچنین مجتبی بهاروند، رئیس کمیسیون 
عمــران، حمل ونقــل و ترافیک شــورای 
شــهر مشــهد، اظهار کرد: مدیریت جدید 
الیت گام های خوبی برداشــته و به سمت 
هوشمندسازی رفته است. تحت نام شرکت 
الیت، بحث ساماندهی پارک های حاشیه ای 
را داریم که شرکت الیت موفق شده و انجام 

داده است.
وی خاطرنشــان کــرد: درصــد کمی از 
شهروندان از اینکه بخواهند وجهی پرداخت 
کنند نارضایتی دارند، اما فلسفه اصلی الیت 
که ســاماندهی پارک های حاشیه ای بوده، 
موفق است. شــرکت الیت باید توسعه یابد 
و کارهای دیگری انجام دهد، بنابراین باید 

نامش تغییر کند.
واکنش رئیس شورا درباره 
آبستراکسیون هفته گذشته

هم چنین محمدرضا حیدری رئیس شورای 
اسامی شهر مشــهد که هفته گذشته در 
جلسه شورا حضور نداشــت، درباره خروج 
چندعضو شــورا از جلســه علنــی و از حد 
نصــاب رای گیــری افتادن این جلســه 
)آبستراکســیون( واکنش نشان داد و اظهار 
کرد:  تحول، پویایی و اختاف نظر در نظام 
شورایی امری طبیعی است و نمیتوان آن را 

بعنوان نقص تلقی کرد.
رئیس شورای شهر مشهد خاطرنشان کرد: 
شــورای پنجم علیرغم اینکه برخاســته از 
یک نحله فکری و جریان پایه دار و ریشــه 
دار مردمی در مشــهد اســت ولی به دلیل 
برخــورداری از چهره هــای متخصص و 
دانشــگاهی به طور طبیعی در درون شورا، 
میتوانــد اختاف نظر و رویکــرد نیز وجود 
داشته باشــد.حیدری افزود: آنچه در هفته 
گذشته و در جلسه علنی اتفاق افتاد، بخش 
هایی اجتناب ناپذیر از نظام های پارلمانی 
دنیاســت.وی با بیان اینکه برخی افراد که 
در بیرون نشســته اند و نظاره گر هستند، با 
نیت سوء از این اتفاقات خوشحالند، گفت: 
همــه باید بدانند کــه در مبانی و اصول و 
برنامه هایــی که به مردم قــول داده ایم، 
هیچ اختاف نظری وجود ندارد و تعهدمان 
نسبت به شهروندان همچنان به قوت خود 
باقیســت.حیدری خاطرنشان کرد: تضارب 
آراء در نــوع مواجهه بــا پروژه ها و نظارت 
شــورا وجود دارد که با تعامل و پیگیری و 

استفاده از حقوق قانونی دنبال خواهد شد.
وی تاکید کــرد: برخی جریانات و عناصر به 
انفکاک و فاصله افتادن میان افراد دل خوش 
نکنند چراکه فضای شــورای پنجم، فضای 
انســجام و هماهنگی و تاش برای تعهدی 
است که به مردم داده ایم و پای آن ایستاده 
ایم؛ آنچه در فضای کنونی وجود دارد، بحث 
تضارب آراســت و نه اختــاف نظر.رئیس 
شورای شهر مشهد افزود: بعنوان افراد متعهد 
بــه جریان اصاح طلبی، موضــوع گفتگو و 
تحمل مخالف و تضارب آرا را بعنوان اصلی 
اجتناب ناپــذر در فضاهای مدیریتی و درون 
جریانی خود می دانیم و این فضای انســجام 

همچنان تداوم خواهد داشت.
گزارش عملکرد با اعلام وفاداری به 

رویکردهای تبلیغاتی 
هــم چنین حیدری در این جلســه با بیان 
اینکه 3۲ ماه از عمر شــورای پنجم شهر 
با  مشــهد که بــا رویکــرد اصاح طلبی 
اقبال مردمی مواجه شــد، می گذرد، گفت: 
فعالیت هــا و تاش های بســیاری در این 
بــازه زمانی صورت گرفتــه و همچنان به 
رویکردهــا و سیاســت هایی کــه در دوره 
تبلیغــات و آغاز فعالیت اعــام کرده ایم، 

وفاداریم و به آنها اصرار داریم.
رئیس شــورا گزارشــی از اقدامات شورای 
شهر مشــهد ارائه کرد و گفت: در 3۲ ماه 
اخیــر حــدود 644 مصوبه داشــته ایم که 
در مقایســه بــا دوره قبــل، 566 مصوبه، 
نشــان دهنده فعال بودن فضــای کاری و 
در کمیسیون های  ما  تاش های همکاران 

تخصصی است.
شفاف سازی، نظارت و پاسخگویی 

شهرداری به شورا
وی بــا بیان اینکــه در زمینه های نظارتی 
نیز بــا همــت و دغدغه منــدی اعضای 
شورای شــهر، لوایح بسیار خوب و اساسی 
و منحصربه فــردی به تصویب رســیده تا 
بخش نظارتی بر مدیریت شهری را بیشتر 
اعمال کنیم، افزود: البته در این زمینه هنوز 
تا رســیدن به حد مطلــوب فاصله داریم و 
در خصوص مکانیزم های شــفاف و روشن 
نظارت و پاســخگویی مدیریت شهری در 
قبال شورای شهر باید تاش های بیشتری 

صورت گیرد.
گزارش های  کــرد:  خاطرنشــان  حیدری 
نظارت عالیه شــورای شــهر نیز در بخش  
فعالیت هــای عمرانی، اجــرای مصوبات و 
ســایر موارد تهیه می شــود و ظرفیت های 
قانونی مختلفــی نیز برای اعضای محترم، 
به منظور نظارت بر مدیریت شهری وجود 

دارد.
وی در ادامــه از برگــزاری 165 جلســه 
کمیته نظارتی حــل و فصل حدود 1700 
پرونــده معطل مانــده و مشــکل دار که 
تصمیم گیــری درخصوص آنهــا در حیطه 
اختیارات شــهرداران مناطق نبوده خبر داد 
و گفت: تمامــی این پرونده ها در چارچوب 
مصوبات شورای شهر رســیدگی و تعیین 
تکلیف شده اند و سعی شده در کمیته های 
نظارتــی هیچگونه مصوبــه ای بر خاف 
مصوبات بالادســتی و مصوبات شــورای 
شهر اتفاق نیفتد؛ موضوعی که نقطه قوت 
برای فعالیت کمیته های نظارتی محسوب 

می شود.
ابطال و تذکر برای 10 درصد 

مناقصه های شهرداری
رئیس شــورای شهر مشــهد با بیان اینکه 
در ســال 98 حدود 1150 مناقصه برگزار 
شــده که 10 درصد آنها توسط نمایندگان 
شورای شهر ابطال و یا بنا به شرایط، تذکر 
داده شده که نشان از حضور موثر و اشراف 
کامل آنها به شــرایط دارند، گفت: در کنار 
ایــن اقدامات، حسابرســی و تفریغ بودجه 
شــهرداری مشــهد نیز برخاف برخی از 
شهرداری های بزرگ کشور، به روز بوده و 
در حوزه بودجه نیز تاش های بسیار خوبی 

صورت گرفته است.
دیگر مصوبات جلسه 90 

هم چنین لایحه ارائه تســهیات تکمیلی 
به تاکســیرانان برای نوسازی تاکسی های 
فرسوده، لایحه تأمین، نصب و راه اندازی 
تجهیــزات E&M فاز اول پــروژه خط 3 
قطار شــهری، نامگــذاری خیابان کرامت 
14 با حفظ شماره به نام زنده یاد دکتر سید 
علی اکبــر رزمی، نامگذاری خیابان ویای 
6 با حفظ شماره به نام زنده یاد دکتر مهدی 
بکاول،  نامگذاری خیابان کفایی 4 با حفظ 
شــماره به نام زنده یاد دکتــر محمدفرهاد 
رحیمی، نامگذاری پل چــپ گرد بزرگراه 
سردارشهید سلیمانی به سمت بلوارنماز به 
نام زکریا و نامگذاری ســالن چند منظوره 
واقع در بولوار مجد به نام شــهید حســین 
محرابی، لایحه واگذاری واحدهای تجاری 
احداثی در تونل ارتباطی پروژه های آسمان 
1 و ۲  و اصاحیه قرارداد پروژه مشارکتی 
ســعادت ۲ از دیگر مصوبات این جلســه 

شورای شهر مشهد بود.
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   بعنــوان افــراد 
متعهــد بــه جریان 
اصاح طلبی، موضوع 
گفتگو و تحمل مخالف 
و تضارب آرا را بعنوان 
ناپذر  اجتناب  اصلی 
در فضاهای مدیریتی 
و درون جریانی خود 
می دانیم و این فضای 
همچنان  انســجام 

تداوم خواهد داشت.
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تصمیم گیری ستاد 

مقابله با کرونا در مورد 
برگزاری لیگ برتر

ســازمان لیگ نوشت: سرپرست مسابقات سازمان لیگ می گوید قرار است ستاد مقابله با کرونا 
در ســریع ترین زمان ممکن گزارش خود را برای از سرگیری فعالیت های ورزشی به ستاد ملی 

مبارزه با کرونا ارائه کند.
ســهیل مهدی در مورد حضورش در جلســه امروز ستاد مبارزه با کرونا در ورزش اظهار داشت: 
جلسه امروز به موضوع رســیدگی به بحث از سرگیری فعالیت های ورزشی در فدراسیون های 
مختلف اختصاص داشــت که بنده به نمایندگی از ســازمان لیگ فوتبال در این نشست حاضر 

شدم. نمایندگانی از سایر فدراسیون های ورزشی هم در این جلسه حضور داشتند.
وی افزود: در نشست امروز حاضرین در جلسه بحث از سرگیری فعالیت های ورزشی را از جمیع 
جهات با توجه به شــرایط موجود بررسی کردند و در نهایت مقرر گردید که ستاد مقابله با کرونا 
در ورزش در ســریع ترین زمان ممکن گزارش خود را برای اخذ تصمیم گیری نهایی برای از 
سرگیری فعالیت های ورزشی  به ستاد ملی مبارزه با کرونا ارائه کند و در این ستاد ملی در این 

خصوص تصمیم گیری خواهد شد.

مربی تیم ملی فوتبال ایران گفت: برای آغاز مجدد بازی های لیگ 
باید منتظر تغییــرات زمان بازی های جام جهانی، فیفا دی و لیگ 
قهرمانان آسیا باشیم، اما فراموش نکنیم برگزاری مسابقات در هر 
صورتی خطرناک خواهد بود.حســین بادامکی و وحید هاشمیان، 
بازیکنان سابق پرســپولیس و تیم ملی کشورمان در پخش زنده 
اینستاگرامی به گفت وگو با یکدیگر پرداختند. هاشمیان در خصوص 
از ســرگیری لیگ برتر فوتبال ایران اظهار کرد: مشابه اتفاقی که 
در حال حاضر رخ داده ســابقه نداشــته و گریبان تمام کشورها را 
گرفته اســت. اگر بخواهیم از بعُد سامت به این قضیه نگاه کنیم، 
برگزاری لیگ بدون یا با حضور تماشاگر خطرناک خواهدبود. عاوه 
بر ارتباط بازیکنان با یکدیگر در زمین مســابقه، عوامل هر دو تیم، 
عوامل برگزاری مسابقه، داوران و خبرنگاران نیز در جریان برگزاری 
لیگ حضور خواهند داشت و ممکن است این تجمع خطرساز شود. 
در نهایت فکر می کنم فیفا تصمیمی می گیرد و چارچوبی برای تمام 
کشورها مشخص می کند تا مطابق شرایط خودشان تصمیم گیری 
نمایند.وی افزود: لیگ برتر فصل جــاری تقریبا با یک ماه تاخیر 
آغاز شــد. تیم ها زمانی طولانی را به بدنسازی پرداختند و از زمان 
آغاز بازی ها نیز اطاعی نداشتند. همچنین در اواسط لیگ به دلیل 
آلودگی هوا و مقدماتی المپیک مجددا وقفه افتاد. تمام این ها باعث 
شد تا تیم ها و بازیکنان فشار زیادی را متحمل شوند. اگر بخواهیم 
لیگ را آغاز کنیم باید منتظر تغییراتــی در زمان آغاز جام جهانی 
۲0۲۲ قطر، فیفادی و بازی های لیگ قهرمانان آسیا باشیم. می توان 
با مشخص شدن زمان آغاز این سه رویداد، برای آغاز مجدد لیگ 
تصمیم گرفت. همچنین فدراســیون فوتبال باید با نماینده تمام 
تیم های لیگ برتری و نماینده تیم هایی که از لیگ های یک و دو 
شانس صعود دارند، مشورت کند. ضمنا اگر لیگ برتر مجددا از سر 
گرفته شــود، تیم ها حداقل به یک ماه تمرین بدنسازی نیاز دارند. 
قطعا از کیفیت بازی ها کاسته و امکان آسیب دیدگی بازیکنان نیز 
افزایش می یابد.مربی تیم ملی فوتبال ایران با اشاره به آغاز مجدد 
لیگ های اروپایی از جمله بوندسلیگا خاطرنشان کرد: در آلمان تاریخ 
مشخصی اعام شد که پس از اعتراض تغییراتی یافت، اما فوتبال 
کشورهایی مانند آلمان و انگلیس را نمی توان با ایران مقایسه کرد. 
تمام باشگاه های اروپا و آلمان درآمدشان از پخش تلویزیونی است. 
اگر بازی ها برگزار نشود، درآمدی از پخش تلویزیونی نخواهندداشت. 
خیلــی از تیم ها مانند بوخوم در خطر ورشکســتگی قــرار دارند. 
تلویزیون های بزرگ زمانی می توانند از مردم پول بگیرند که بازی ها 
انجام شود. اگر این ها درآمدی نداشته باشند، نمی توانند به باشگاه ها 
پولی بپردازند. تمام این ها مانند زنجیر به یکدیگر وصل شــده اند 

و به دلیل در خطر افتادن موجودیت باشــگاه ها، مسئولان ورزش 
فراتر از ســامتی مســابقات فکر می کنند. هاشمیان اضافه کرد: 
زمانی که در ایران حضور داشتم برای انجام کارهایم انضباط خوبی 
داشتم. از برنامه  غذایی منظم گرفته تا هفته ای چند جلسه سونا و 
ماساژ و ماهی چند جلسه فیزیوتراپی. برای فوتبالم هدف داشتم و 
خوشبختانه در کشوری قرار گرفتم که با شرایط اخاقی ام سازگار 
بود. وارد شدن به فوتبال حرفه ای از یک فوتبال آماتور سخت بود 
و در سال های ابتدایی فشار زیادی وارد می شد. فکر نمی کردم که 
11 سال در آلمان بمانم.وی با اشاره به بازی در بایرن مونیخ عنوان 
کرد: افتخار می کنم که ایرانی هستم، اما شرایطی که در ایران برای 
پیشــرفت داشتیم با شرایط کسی که در مونیخ به دنیا می آید قابل 
مقایسه نیست. حداد زرین همیشه به گردنم حق دارد. شانس آوردم 
که در مراحل ابتدایی دوران فوتبالم با انسان هایی همچون او برخورد 
کردم. حداد زرین مرا در یک تورنمنت هدنبال خیابانی کشف کرد. 
اگر حداد زرین مرا در آن تورنمنت نمی دید، شــاید در پاس و فتح 
هم بازی نمی کردم و حتی لژیونر هم نمی شدم. کسی که در آلمان 
فوتبالش را آغاز می کند، از یازده سالگی به تغذیه اش توجه می شود، 
روانشــناس دارد، در زمین مناسب تمرین خصوصی دارد، در حالی 
که در ایران اصا چنین شــرایطی نداشتیم. همیشه آرزویم بازی 
در بایرن مونیخ بود، در آن دو سال روزهای خیلی سختی به لحاظ 

جسمانی و روحی گذراندم، شرایطی به وجود آمد و باعث شد به آن 
چیزی که می خواهم در بایرن نرسم که این موضوع همچنان اذیتم 
می کنم. در همان ســال، در تعطیات نیم فصل از دورتمند و یک 
تیم انگلیسی پیشنهاد داشتم، اما بخاطر این که می خواستم جایگاهم 
را در بایرن مونیخ پیدا کنم پیشنهاداتم را رد کردم. در انتهای همان 
فصل که پیش از جام جهانی ۲006 هم بود، برای این که بیشــتر 
بازی کنم و آمادگی داشته باشم، به تیم هانوفر ملحق شدم.مربی 
تیم ملی فوتبال ایران در مورد شرایط تیم ملی ایران در جام جهانی 

۲006 آلمان تصریح کرد: جو بسیار بدی در تیم وجود داشت. شاید 
یکی از تیم هایی که در تاریخ جام های جهانی ایران می توانســت 
به مرحله بعد صعود کند همین تیم بود. در تمام پست ها بازیکنان 
خیلی خوبی داشتیم. به دلیل اختافاتی که میان سازمان تربیت بدنی 
و فدراســیون فوتبال وجود داشــت به تیم ملی ضربه وارد شد. به 
نظرم دادکان یکی از سالم ترین، پاکترین و صادق ترین افراد فوتبال 
ایران است. همچنین پیش از جام جهانی بیشتر بازیکنان تیم ملی 
مصدوم شــدند. یک سری حواشی به وجود آمد که اتحاد در تیم از 
بین برود، اما وقتی در زمین حضور داشــتیم، تمام بازیکنان دلشان 
برای تیم می تپید. هیچ بازیکنی کم کاری نکرد، اما در تیم اختاف 
وجود داشت. یکی از مشکات دیگر این تیم عدم استراحت ذهنی 
و روحی بازیکنان بود. ما را به یک شهر دورافتاده و یا روستایی برده 
بودند که اطراف مان هیچ چیز نبود. اگر نزدیک شهر بزرگتری بودیم، 
بازیکنان می توانستند با استفاده از فضاهای شهری فشارهای بزرگ 
روحی خود را تخلیه کنند.هاشمیان در خصوص تفاوت کاس های 
مربی گری در اروپا و ایران ادامه داد: اگر سابقه بیش از صد بازی در 
بوندسلیگا داشته باشید، نیازی به اخذ مدرک مربی گری c نخواهید 
داشــت و به طور خودکار در کاس های درجه B شرکت می کنید. 
پس از اخذ مدرک B باید یک سال مربی گری کرده و برای درجه 
A امتحان داده و مجدد برای آن یک ســال کار کرده و در امتحان 
پرولایسنس شرکت کنید. هر فردی که مدرک A را می گیرد باید 
در لیگ های چهار، پنج و شــش مربی گری و یا در لیگ یک، دو و 
سه به عنوان کمک مربی حضور داشته باشد. در آن موقع که مدرکم 
را گرفتم در تیم لیگ پنجمی هالســنربگ کارم را آغاز کردم. پس 
از آن دوره یک ساله باید به فدراسیون فوتبال آلمان معرفی شوید. 
معمولا از میان 300 تا 400 مدرک ارسالی، 6۲ نفر را برای امتحان 
ورودی پرولایســنس انتخاب کرده و در نهایت ۲4 نفر را برای 10 
ماه دوره آموزشی انتخاب می کنند. این دوره آموزشی شامل فوتبال، 
روانشناسی، تغذیه و بدنسازی می شود. در کنار آن نیز باید در یک 
تیم حرفه ای بوندسلیگا لیگ یک و دو و یا هر تیم حرفه ای دیگری 
در سطح اروپا دوره کارآموزی گذرانده و پس از 10ماه امتحان  دهید. 
در سال ۲015 در این امتحان قبول شده و مدرک پرولایسنسم را 
گرفتم.وی افزود: برای رســیدن به این مدرک باید چند سال وقت 
گذاشته و دوره ببینید. همچنین هرســال باید ۲4 ساعت کاس 
آموزشــی گذارنده تا به مدرک خود اعتبار دهید. در غیر اینصورت 
مدرک اخذ شده باطل خواهدشــد. امیدوارم در ایران کاس های 
مربی گری نیز ارتقا یابد. همانطور که در تمام دنیا و در بخش های 
گوناگون یک ایرانی به یک نابغه تبدیل شده، برایم جای سوال دارد 

که چطور نمی توانیم در فوتبال 
ایران یــک مربی بــزرگ به 

می شود  مگر  آوریم؟  وجود 
اســتعداد نداشته باشیم؟ 
از  باید روی کسانی که 
فوتبال هســتند  جنس 
برنامه ریزی کرده و آن ها 

را جذب و وارد مدیریت و 
یا مربی گری فوتبال کنیم. 

باید آنقــدر مربی پرورش 
دهیم که دغدغه نبود یک مربی 
خوب برای تیم های مان نداشته 
باشیم.هاشــمیان در خصوص 
پیوستن به پرسپولیس گفت: در 
دوره سرمربی گری علی دایی 

و مدیریت حبیب کاشانی، 
نیم فصل بود که به ایران 

برگشــتم و روی یک 
اتفاق به پرسپولیس 

پیوستم. البته که 
باعث افتخارم 

در  اســت 
از  یکــی 
تیم هــای 

ر  فتخــا ا پر
آسیا  و  ایران 

بازی کردم. متاسفانه هنگام 
قهرمانــی در جــام حذفی، 
من و شــما را برای تست 
دوپینگ بردند و نتوانســتیم 
در جشــن قهرمانی در جام 
حذفی حضور داشته باشــیم. 
نوروزی  از هادی  یادی  باید 
و مهرداد اولادی نیز بکنیم 
که دیگر در میان ما نیستند. 
هر دو بســیار خوش قلب 

دوست  داشــتنی  و 
 بودند.

واکنش داورزنی به بازنشستگی اش

 قانونا 6 سال دیگر می توانم شاغل باشم
رییس فدراســیون والیبال در واکنش به مسائل مطرح شده مبنی بر بازنشستگی اش، 
اعام کرد: بنده در حال حاضر با 39 سال سابقه و 59 سال سن، طبق قانون تا شش 

سال دیگر امکان اشتغال دارم.  
محمدرضــا داورزنی در رابطه با مســائل عنوان شــده مبنی بر فرارســیدن موعد 
بازنشســتگی اش، اظهار کرد: اصل این مطالب کذب است و بنده نه بازنشسته شده 
و نه درخواســتی در این رابطه داشته ام که مورد موافقت یا عدم موافقت واقع شود و 
طبق قانون تا ســن 65 ســالگی و در صورت موافقت وزارت ورزش و جوانان امکان 

ادامه فعالیت خواهم داشت.
وی ادامه داد: بر اساس مستندات قانونی، افراد تا سن 65 سالگی با مدرک تحصیلی 
فوق لیسانس و دکتری امکان اشــتغال دارند و با درخواست وزارتخانه متبوع خود و 
تایید دولت، می توانند فعالیت شغلی خود را ادامه دهند و بسیاری از افراد هستند که 

به مدت 45 سال نیز سابقه کاری داشته اند.  
مگر از کار رفته بودم که درخواست بازگشت داشته باشم؟

رییس فدراســیون والیبال در خصوص مقوله مطرح شــده مبنی بر بازگشت به کار 
وی نیز، بیان کرد: تمام این جریان و مســائل مطرح شده غیر واقعی است و بنده نه 
بازنشسته شده ام که درخواست بازگشــت به کار داشته باشم و نه حکم بازنشستگی 
اخذ کرده ام؛ برخی عنوان کرده بودند که بنده در خواست بازگشت به کار کرده ام، باید 
به آن ها بگویم مگر من از کار رفته بودم که در خواست بازگشت به کار داشته باشم؟
امکان ادامه فعالیت در صورت درخواست وزارتخانه و تایید سازمان اداری و استخدامی

داورزنی با اشاره به اینکه اگر وزارت ورزش و جوانان موافق ادامه فعالیت بنده باشد، 
کارم را ادامه خواهم داد، خاطرنشــان کرد:  در حال حاضر با توجه به شرایط موجود 
افرادی که بالای 30 یا 35 سال خدمت داشته باشند، هر ساله درخواست ادامه فعالیت 
آن ها از سوی وزارتخانه متبوع شان به سازمان اداری و استخدامی ارجاع می شود که 
در صورت موافقت آن دستگاه، افراد می توانند فعالیت خود را در شغل مربوطه ادامه 
دهند. همچنین باید خاطرنشان کرد که در این زمینه، یک کمیته حسب نیاز دستگاه، 
تخصص و سابقه افراد بررسی لازم را انجام می دهد و در رابطه با ادامه فعالیت شغلی 

افراد تصمیم گیری می کند.
طرح غیرواقعی و تکراری بازنشستگی بنده در دو سال گذشته 

داورزنی با اشــاره به اینکه در آینده چه تصمیم شــغلی خواهم گرفت مقوله دیگری 
اســت، اظهار کرد: مباحثی که هم اکنون در مورد بازنشستگی بنده مطرح شده است، 
ســال قبل و دو سال قبل هم مطرح شــده بود و باید تاکید کنم هر زمان بر اساس 
قانون بازنشسته شوم افتخار می کنم که سعادت داشته و تا آن زمان به کشورم خدمت 
کرده ام، بازنشســتگی اتفاق خیری است که پس از سال ها خدمت نصیب افراد می 
شود و مهم این است که تا زمان فعالیت خود بتوانیم مفید واقع شویم و اثرگذار باشیم.

وی افزود: در عین حال این بدان معنا نیســت که افراد پس از دوران بازنشســتگی 
دیگر کار نخواهند کرد و شغلی نخواهند داشت، بلکه می توانند کارمند دولت نباشند 
و فعالیت دیگری را دنبال کنند، همانگونه که بسیاری از افراد پس از 40 سال سابقه 

شغلی، در بخش خصوصی فعالیت خود را از سر می گیرند.

هاشمیان در لایو اینستاگرامی بادامکی:

دادکان جزو پاک ترین  افراد فوتبال ایران است
سوژه

تا ایــن لحظه برای هــواداران فوتبــال این نکته 
مشخص شده که اجماع کشورها و همچنین فیفا و 

یوفا روی برگزار شدن ادامه بازی هاست.
به گــزارش صبح امروز به نقــل از خبرآناین؛ روز 
گذشــته صحبت های زیادی در خصوص شــروع 
دوبــاره لیــگ های اروپایــی فوتبال بعــد از بهتر 
شدن وضعیت همه کشــورها از نظر شیوع ویروس 
کرونا مطرح شــد که همه را نســبت به بازگشــت 
دوباره فوتبال امیدوار کــرده. هرچند هنوز وضعیت 
کشــورهایی که معتبرترین لیگ های دنیا را برگزار 
می کنند به شــرایط عادی و قبل از کرونا برنگشته 
امــا پیش بینی ها اینطور بوده که ممکن اســت به 
زودی دوباره همه شــاهد شــروع لیگ های معتبر 
اروپایی و همچنین لیگ برتر کشور خودمان باشند. 
مخصوصا حالا که شــنیده می شــود اصــرار فیفا 
روی برگزاری ادامه بازی هــا و نیمه تمام نماندن 
رقابت هاســت. چند روز پیش خبر قهرمانی آژاکس 
در فوتبال هلند و نیمه تمام اعام شــدن لیگ این 
کشــور خیلی ها را متعجب کرد. اتفاقی که هفته ها 
قبل برای لیگ بلژیک هم رخ داده بود. این خبر اما 
در شرایطی اعام شد که پیش از اعام فدراسیون 
فوتبال هلند، یوفا و فیفا به فدراسیون فوتبال بلژیک 
بابت عجله در تصمیم گیری تذکر داده بودند و حالا 
به نظر هلندی ها نیز کار راحتی برای نهایی کردن 

تصمیم خود از سوی فیفا یا یوفا ندارند.
روز گذشــته اولین خبر امیدوارکننده برای هواداران 
فوتبــال در خصوص بوندســلیگای آلمان منتشــر 
شــد. وقتی که اعام شد فدراســیون فوتبال آلمان 
قصــد دارد در آینده نزدیک رقابت های خود را آغاز 
کند. دیروز نشــریه بیلد آلمان اعام کرد که وزارت 

بهداشت این کشور موافقت خودش را برای برگزاری 
دوباره بازی ها اعام کرده. ۲0 اردیبهشت و یا یک 
هفته دیرتر تاریخ احتمالی شــروع بوندسلیگا خواهد 
بود و نکته قابل توجه این اســت که روی برگزاری 
بازی ها بــدون حضور تماشــاگران همه نهادهای 

ورزشی و دولتی کشور آلمان اتفاق نظر دارند.
در خصــوص لیگ برتر انگلیس که از دید خیلی ها 
جذاب ترین لیگ فوتبال دنیاســت، شنیده شد که 
اواســط خرداد دوباره تیم های لیگ برتری باید به 
کار خود ادامــه دهند. روزنامه تایمز از 19 خرداد به 
عنوان روز شروع دوباره این فصل لیگ برتر انگلیس 

نام بــرده. همچنین این روزنامــه در گزارش خود 
نوشته که اتحادیه فوتبال انگلیس در صورت شروع 
بازی ها در تاریخ 19 خرداد قصد دارد که این فصل 

را تا اوایل ماه مرداد به پایان برساند.
در اســپانیا همن وضعیت اینطور پیش رفته که مثل 
دو لیگ معتبر دیگر که تا اینجا گفتیم، قرار اســت 
بازی ها از ســر گرفته شــوند. درباره لالیگا اما این 
نکته حائز اهمیت است که نخست وزیر کشور اسپانیا 
رســما خودش را وارد کار کــرده و در صورت ادامه 
برگزاری بازی ها گفته این امکان از 13 اردیبهشت 
در شــرایطی برقرار می شــود که روند مبتایان به 
ویروس کرونا مثل روزهای گذشــته رو به کاهش 
باشد.وضعیت در کشور ایتالیا اما شاید نسبت به سه 
کشــور مهم دیگر با ابهام بیشــتری روبرو باشد. با 
توجه به اینکه کشــور ایتالیا یکی از کشورهایی ست 
که بیشــترین آمار را در بین مبتایان به کرونا دارند 
فعا مســئولان فوتبال این کشور موضع جدید در 
قبال برگــزاری دوباره بازی هــا نگرفتند اما نکته 
مشخص در خصوص سری آ و همچنین لیگ های 
دیگر این اســت که حداقل سه هفته کمترین زمان 
موردنیاز تیم ها در همه کشورها برای شروع دوباره 
بازی ها خواهد بــود. موضوعی که اتفاقا در فوتبال 
ایران هم مورد بحث قــرار گرفته و تیم ها هنوز از 
وضعیت آینده با خبر نیســتند. موضوع آماده سازی 
تیم ها مهم ترین موضوع بعد از مشــخص شــدن 
شــرایط کرونایی هر کشور اســت که نیاز به اتخاذ 
تصمیمــات مهمی دارد. در هر حــال تا این لحظه 
برای هواداران فوتبال این نکته مشــخص شده که 
اجماع کشــورها و همچنین فیفا و یوفا روی برگزار 

شدن ادامه بازی هاست.

اجماعروینیمهتمامنماندنلیگها

تکلیففوتبالرامشخصکنید

 روز گذشــته اولیــن خبــر 
هواداران  بــرای  امیدوارکننده 
فوتبال در خصوص بوندسلیگای 
آلمان منتشر شد. وقتی که اعام 
شد فدراســیون فوتبال آلمان 
قصد دارد در آینده نزدیک رقابت 
هــای خود را آغــاز کند. دیروز 
نشــریه بیلد آلمــان اعام کرد 
که وزارت بهداشــت این کشور 
موافقت خودش را برای برگزاری 
دوباره بازی هــا اعام کرده. 20 
اردیبهشــت و یا یک هفته دیرتر 
تاریخ احتمالی شروع بوندسلیگا 
خواهد بود و نکته قابل توجه این 
اســت که روی برگزاری بازی ها 
بدون حضور تماشــاگران همه 
نهادهای ورزشی و دولتی کشور 

آلمان اتفاق نظر دارند

  شــاید یکی از تیم هایی که در 
تاریخ جام هــای جهانی ایران 
می توانست به مرحله بعد صعود 
کنــد همین تیم بــود. در تمام 
خوبی  خیلی  بازیکنان  پست ها 

داشتیم
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شهردار منطقه 1 تبریز دستگیر شد
 این دســتگیری که ظاهرا در ادامه پرونده دســتگیری صادق 
نجفی شــهردار سابق تبریز، به اتهام مســائل مالی و اقتصادی 
اســت، زوایای جدیدی را از تخلفات شهردار سابق تبریز تعدادی 

از شورای شهر گذشته و شورای چهارم باز خواهد کرد. / تسنیم

ظریف خطاب به آمریکا: شکست خوردید، به رؤیاپردازی 
خاتمه دهید

ظریف در توئیتر نوشــت: دو سال پیش، پامپئو و رئیسش اعام 
کردند مشارکت آمریکا در برجام را متوقف می کنند، با این امید که 
فشار حداکثری آن ها ایران را به زانو درخواهد آورد. بعد از شکست 
تحقیرآمیز این سیاست، او )پامپئو( می خواهد دوباره به مشارکت 
در برجام بازگردد. به رؤیاپردازی خاتمه دهید، ملت ایران همیشه 

خود برای سرنوشتش تصمیم می گیرد.

۲۵ نفر از کارمندان بانک مرکزی تحت تعقیب قرار گرفتند
دادســتان تهران گفــت: درخصوص تخلفــات ارزی عاوه بر 
دریافت کنندگان متخلــف ارزی حدود ۲5 نفر از کارکنان بانک 
مرکزی تا سطح مدیرکل و تعدادی از افراد متخلف در بانک های 
عامل تحت تعقیب قرار گرفته اند. کارگروهی متشــکل از دیوان 
محاســبات و بانک مرکزی و گمرک و وزارت صمت و ضابطین 
زیرنظر بازپرس ویژه پرونده جهت رسیدگی کارشناسانه به ابعاد 

مختلف گزارش دیوان محاسبات تشکیل شده است. / فارس

پیش بینی آخوندی از بیکاری ۳ میلیون
عباس آخوندی، وزیر سابق راه و شهرسازی گفت: برآورد می شود 
بحران کرونا به بیکاری 3 میلیون شاغل موجود و تعطیلی هزاران 
کارگاه و بنگاه کوچک و متوسط بیانجامد که ممکن است برای 
مدت ها نتوانند فعال شــوند. بسته یکصد هزارمیلیاردی دولت و 
جدول توزیع آن هیچ تناسبی با میزان عمق فاجعه ندارد. مشخصا 
پیشنهاد من انتشار معادل ریالی دستِ کم ۲0 میلیارد دلار اوراق 
مشارکت به پشتوانه ی دارایی ها صندوق توسعه ملی است. نکته 
مورد تاکید من این اســت که اگر این صندوق امروز به داد مردم 
ایران نرســد پس کــی می خواهد به طور مؤثــر عمل کند؟ چه 
توســعه ای مؤثرتر از حفظ کلیّت همبستگی اجتماعی و اقتصاد 
ملی ایران وجود دارد؟ چه طرح و پروژه ای وجود دارد که از نجات 

اقتصاد ایران از وضعیت وجود مهم تر باشد؟ /جماران

فوت ۵۲۵ نفر بر اثر مصرف الکل تقلبی در کشور
سخنگوی وزارت بهداشت: متاسفانه از اول اسفند تا صبح امروز، 
5011 نفر در کشور به دلیل مصرف الکل تقلبی دچار مسمومیت 

شــدند و 5۲5 نفر از این مسمومین که به مراکز درمانی مراجعه 
کرده اند، جان خود را از دست داده اند. هم اکنون ۲۲9 نفر از این 
مسمومیت در بخش های عادی و 47 نفر در بخش مراقبت های 
ویژه ICU بستری هستند، اما سه هزار و 451 نفر ترخیص شده 
اند. تعداد 95 نفر از مسمومین، نابینا و کم بینا شده و 405 نفر نیز 

نیازمند خدمات دیالیز شده اند. /صدا و سیما

اگر قالیباف اشکال داشت باید همان موقع اعلام می شد
توکلی، نماینده ادوار مجلس گفت: بنده مخالف فساد و سوءاستفاده 
هستم و این ها را بنا به دلایل سیاسی نمی گویم، در واگذاری های 
شــهرداری جرم و تخلــف صورت گرفته اســت. وقتی یک نفر 
می خواهد نماینده مجلس شود، شورای نگهبان صاحیت آن فرد 
را بررسی می کند بر همین اساس، من نتایج بررسی هایی که انجام 
دادم را در قالب یک نامه به شورای نگهبان ارسال کردم، اما شورا 
سبک و سنگین، نمی کند. روزی که فهمیدند قالیباف اشکال دارد 
باتوجه به اینکه پُست کمی هم نداشت و شهرداری نهاد کوچکی 
نیست، باید همان موقع اعام می کردند نه حالا که یک ماه دیگر 
می خواهند در مورد ریاســت او رأی بگیرند. ایــن گونه اقدامات 

سیاسی کاری و تخریبی است که نتیجه ای هم ندارد. /برنا

ارزان ترین بنزین دنیا گران ترین شد
بنزین در ونزوئا در پی بحران کمبود سوخت از ارزان ترین بنزین 
جهان چرخش 180 درجه ای داد و بالاترین نرخ را در جهان پیدا 
کرد. جهش قیمت بنزین در ونزوئا در حالی روی داده که قیمت 
بنزیــن در نقاط دیگر جهان به دلیــل کاهش تقاضا در بحبوحه 
شیوع ویروس کرونا به شدت کاهش پیدا کرده است. طبق آمار 
اداره اطاعــات انرژی آمریکا، در آمریکا قیمت میانگین هر لیتر 

بنزین در هفته منتهی به ۲0 آوریل، 48 سنت بود. /ایسنا

چه جریانی موافق بازشدن مساجد است؟
شرق نوشت: درحالی که رئیس حوزه های علمیه اخیرا منکر فشار 
حوزه علمیه برای بازشدن اماکن مذهبی شده و گفته بود در این 
زمینه تابع سیاســت های ستاد ملی مقابله با کرونا هستیم، اما به 
نظر می رســد جریان هایی به دنبال بازشدن این اماکن هستند. 
کیهان در ســتون خوانندگان خودش چنین درخواستی را مطرح 
کرده بود و دیروز هم نوشــت: با رســیدن مــاه مبارک رمضان 
بازگشایی مســاجد و حرم ها و بقاع متبرکه کشور البته با رعایت 
کامل اصول بهداشتی و اجرای دستورالعمل های موجود به یک 
خواسته مهم و مورد انتظار مردم کشورمان تبدیل شده است. علم 
الهدی، امام جمعه مشهد هم خواستار بازگشایی مساجد و اماکن 

متبرکه شده است.

طعنه عضو فراکسیون امید به جنجال آفرینی اروپایی ها
یک عضو فراکســیون امید مجلس شورای اسامی تاکید کرد: 
پرتاب ماهواره نور نقض قطعنامه ۲۲31  شــورای امنیت 
نیســت.علی قربانی در صفحه شــخصی خود در توییتر نوشت: 
»پرتاب  ماهواره نور نقض قطعنامه ۲۲31  شورای امنیت 
نیســت،  اروپایی ها بی خود جنجــال آفرینی نکنند، به جای 
هیاهــو به تعهدات  برجامی خود برگردنــد. بنده این افتخار 
بزرگ را به همه ملت رشید  ایران بویژه بچه های غیرتمند  

سپاه تبریک می گویم.«

پاسخ تند یک نماینده به میرسلیم؛ دیگران نمی فهمند و 
تنها عاقل شمائید

محبی نیا خطاب به میرســلیم نوشت: » آقای محترم کی حرمت 
 اکثریت را حفــظ کرده اید که الان توقع رعایت حقوق متقابل را 
دارید.«جهانبخش محبی نیا نماینده مردم میاندواب و شاهین دژ 
در واکنش به انتقاد توئیتری میرسلیم از اصاح طلبان با مخاطب 
قرار دادن او در صفحه توئیترش نوشت:  آقای محترم کی حرمت 
 اکثریت را حفــظ کرده اید که الان توقع رعایت حقوق متقابل را 
دارید. هنوز هم نگاهتان الیگارشی یا حداقل نگاه آریستوکراسیک 
است. واقعا دلیل تحقیر انتخابات را نمی دانید یا اینکه طبق معمول 
دیگران نمی فهمند و تنها عاقل، شمایید! الله اعلم«میرسلیم پیش 
از این نوشته بود: »راه صحیح زندگی سیاسی برای اقلیت، پس از 
شکست فاحش در انتخابات مجلس یازدهم، در تحلیل های غلط 
انداز و تخریب شخصیت های اکثریت و ادعای اختاف و رقابت 
بین آن ها و تحقیر انتخاباتی که خود به دلیل ناکارآمدی سرمنشأ 
نتایج آن بوده اند، نیست.توصیه می کنم با استفاده از فرصت ماه 
رمضان، وقت خود را صرف تفکر درباره ریشه ضعف های جبهه 

سیاسی خود کنند.«
 

نامه سرگشاده مطهری به رئیسی درباره محمود صادقی
علی مطهری نماینــده ی مردن تهران در مجلــس در نامه ای 
سرگشــاده به ابراهیم رئیسی رییس قوه قضاییه نسبت به حکم 
محکومیت محمود صادقی دیگر نماینــده ی تهران در مجلس 
واکنش نشــان داد و با توضیحاتی نوشت: مستدعی است نسبت 
بــه اعمال تخفیف مؤثر در احکام صــادره در دادگاه تجدیدنظر 
دســتور اقدام مقتضی صادر فرمایید.متن کامل نامه ی مطهری 
که نســخه ای از آن در اختیار انصاف نیوز قرار گرفته اســت در 

پی می آید:
جناب حجت الاسام آقای رئیسی دامت برکاته

رئیس محترم قوه قضائیه
با اهداء ســام، در خصوص حکم بدوی محکومیت آقای دکتر 
محمود صادقــی نماینده محترم مجلس، به عرض می رســاند 
بخش اعظم محکومیت ایشــان طبق رأی دادگاه، تحت عنوان 
توهین به رئیس سابق قوه قضائیه )7 ماه حبس تعزیری( و تحت 
عنوان تمرد در برابر عوامل امنیت دادستانی تهران در مقام اجرای 
حکم جلب )14 ماه حبس تعزیری( است. قاعدتاً در صدور احکام 
قضایی باید به ریشه و عوامل جانبی ارتکاب جرم نیز توجه شود. 
این اتهامات از آنجا نشــأت گرفت که آقای صادقی سؤالی را در 
خصوص وجاهت شرعی و قانونی حساب های قوه قضائیه و نیز 
نحوه هزینه کرد آن ها مطرح و ســخنانی بعضاً نیشدار ایراد کرد. 
این امر موجب عکس العمل رئیس وقت قوه قضائیه شد و پاسخ 
تندی داد و شکایت معاون وقت دادستان عمومی و انقاب تهران 

نیز به مجلس رسید.
در شب ۲8 صفر، یعنی شب یک روز تعطیل، مأموران دادستانی 
برای بازداشــت آقای صادقی به درب منزل ایشان رفتند و البته 
ایشــان از همراهی آنان امتناع کرد با این استدلال که ابتدا باید 
هیئت نظارت بر رفتار نمایندگان مستقر در مجلس نظر بدهد، اگر 
کار من خارج از حیطه وظایف نمایندگی بود و جرم تشخیص داده 

شده، آنگاه قوه قضائیه می تواند اقدام کند.
در واقع صدور و اجرای حکم جلب ایشان یک اشتباه بوده که این 
امر ظاهراً توســط دادگاه نیز پذیرفته شده است؛ بنابراین 14 ماه 
حبس تعزیری تحت عنوان »تمرد در برابر عوامل امنیت دادستانی 
تهران« به نظر عادلانه به نظر نمی رســد. اتفاقاً در همان زمانی 
که مأموران پشت درب منزل آقای صادقی بودند ایشان با من به 
عنوان نایب رئیس مجلس تماس گرفت و مشورت خواست. من 
گفتم کارشان غیرقانونی است، چون هنوز هیئت نظارت بر رفتار 

نمایندگان نظر نداده است.
بعد از این قضیه، رفتار آقای صادقی که خود را مظلوم و مجلس را 
مورد هتک حرمت می دانست به تندی گرایید و در سخنرانی خود 
در دانشگاه شیراز در پاسخ به سخنان تند رئیس سابق قوه قضائیه 
تعبیــر »مزخرفات« را به کار برد و همین، توهین تلقی و اکنون 

موجب 7 ماه حبس تعزیری شده است.
علی هذا با توجه به سیر و ریشه قضیه و نیز اظهارنظر جناب آقای 
صادق لاریجانی که گفته اند من شخصاً شکایتی ندارم، مستدعی 

است نســبت به اعمال تخفیف مؤثر در احکام صادره در دادگاه 
تجدیدنظر دستور اقدام مقتضی صادر فرمایید. قباً از حسن توجه 

آن مقام محترم سپاسگزارم.

وزارت علوم مدرک تحصیلی منتخب تفرش را تایید نکرد
سخنگوی شــورای نگهبان گفت: وزارت علوم مدرک تحصیلی 
سینا کمالخانی، منتخب تفرش در مجلس یازدهم را تایید نکرد. 
اگر مدرک تحصیلی منتخب تفرش تایید نشود، انتخابات آن حوزه 

ابطال می شود.
به گزارش ایلنا، عباســعلی کدخدایی سخنگوی شورای نگهبان 
در گفت وگویی درباره موضوعات مطرح شده درخصوص مدرک 
تحصیلی سینا کمالخانی منتخب حوزه تفرش در مجلس یازدهم، 
گفت: آنچه که ما در پرونده از ایشــان داشتیم و بررسی کردیم، 
گواهی تحصیلی بود که مشکلی در ابتدای امر نداشت و در بررسی 
صاحیت هم، چون هیچ مســئله ای در این زمینه نبود، موضوع 
مورد تایید واقع شــدوی افزود: اما اخیــرا با توجه به موضوعات 
مطرح شــده، موضوع را جویا شده و یک نامه از یک موسسه در 
یکی از اســتان ها دریافت کردیم که طی این نامه، اعام شده 
که از این فرد با چنین مشــخصاتی که مدعی شده که در مقطع 
کارشناسی ارشــد علوم اجتماعی در این موسسه تحصیل کرده، 

سوابقی وجود ندارد و وی در این موسسه تحصیل نکرده است.
سخنگوی شورای نگهبان ادامه داد: ما موضوع را از وزارت علوم 
به عنوان مرجع اعام نظر در این باره جویا شدیم که وزارت علوم 
امروز طی نامه ای اعام کرد که مدرک تحصیلی منتخب تفرش 
در مقطع کارشناسی ارشــد از آن موسسه، فاقد مجوز از شورای 

گسترش آموزش عالی است و مدرک ایشان را تایید نکرد.
کدخدایی ادامه داد: ما با خود فرد )سینا کمالخانی( تماس گرفتیم، 
ایشــان مدعی هستند که مدرک من معتبر است و ما درخواست 
کردیم که اگر اسناد دیگری دارند، ارائه دهند و این هفته موضوع 
را در جلســه چهارشنبه شــورای نگهبان مطرح کرده و تصمیم 
خواهیم گرفت.وی در پاســخ به سوالی درباره اینکه اگر شبهات 
مطرح شــده درباره مدرک تحصیلی منتخب تفرش تایید شود، 
تکلیف چیست؟ تاکید کرد: اگر مدرک تحصیلی وی مورد تایید 
قرار نگیرد، ما انتخابات را در حوزه انتخابیه تفرش ابطال کرده و 

انتخابات میان دوره ای برگزار خواهیم کرد.

منبع تابناک

پیش بینی آخوندی از بیکاری ۳ میلیون نفری برای کرونا / پاسخ تند یک نماینده به میرسلیم؛ دیگران نمی فهمند و تنها عاقل 
شمائید! / نامه سرگشاده مطهری به رئیسی درباره محمود صادقی 

511/1آگهی فقدان سند مالکیت
آقای مصطفی عبادی پور فرزند رحمت اله به شماره شناسنامه 635 و شماره 
ملی 0639350۲40  باارائه استشهاد محلی گواهی امضاء شده طی درخواست 
مورخ 1399/0۲/04 تقاضای صدورســند مالکیت المثنی ششدانگ یک باب 
منزل پاک 1147 فرعی از 134  اصلی واقع در بخش 7 سبزوارحوزه ثبتی 
شهرستان جوین که در دفتر اماک الکترونیکی 1397۲0306019000903 
ششــدانگ آن بنام آقای مصطفی عبادی پور فرزند رحمت اله ثبت گردیده 
حسب اعام مالک بعلت نامعلومی مفقود شده را نموده است که بیش از این 
حکایتــی ندارد.در اجرای ماده 1۲0 اصاحــی آئین نامه ثبت مراتب در یک 
نوبت آگهی و متذکر می گرددهرکس نســبت به ملک مورد آگهی ، معامله 
ای انجام داده یا مدعی وجود سندمالکیت نزد خود باشد بایستی ظرف مدت 
ده روز از تاریخ انتشــار این آگهی اعتراض کتبی خودرا به پیوست اصل سند 
مالکیت یا سند معامله رسمی به این اداره تسلیم نماید بدیهی است در صورت 
عــدم وصول اعتراض در مهلت مقرر و یا وصول اعتراض بدون ارائه ســند 
مالکیت یا ســند معامله رسمی نسبت به صدور سند مالکیت المثنی و تسلیم 

آن به متقاضی اقدام خواهد شد.
تاریخ انتشار :1399/0۲/09

محمود ابراهیمی - رئیس ثبت اسناد واماک شهرستان جوین
***************************************

511/2آگهی فقدان سند مالکیت
آقای بهروز حکم آبادی فرزند محمدابراهیم به  شــماره ملی 5730007310 
باارائه استشهاد محلی گواهی امضاء شده طی درخواست مورخ 1398/1۲/19 
تقاضای صدورســند مالکیت المثنی ششدانگ یک قطعه زمین زراعی پاک 
5۲ فرعی از 1۲۲  اصلی واقع در بخش 7 ســبزوارحوزه ثبتی شهرســتان 
جوین که در دفتر اماک الکترونیکی  1397۲0306019000۲51 سه دانگ 
مشاع از ششدانگ  آن بنام آقای بهروز حکم آبادی فرزند محمد ابراهیم ثبت 
گردیده حسب اعام مالک بعلت نامعلومی مفقود شده را نموده است که بیش 
از ایــن حکایتی ندارد .در اجرای مــاده 1۲0 اصاحی آئین نامه ثبت مراتب 
در یک نوبت آگهی و متذکر می گرددهرکس نســبت به ملک مورد آگهی ، 
معامله ای انجام داده یا مدعی وجود سندمالکیت نزد خود باشد بایستی ظرف 
مدت ده روزاز تاریخ انتشــار این آگهی اعتراض کتبی خودرا به پیوست اصل 
ســند مالکیت یا سند معامله رسمی به این اداره تسلیم نماید بدیهی است در 
صــورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر و یا وصول اعتراض بدون ارائه 
ســند مالکیت یا سند معامله رسمی نســبت به صدور سند مالکیت المثنی و 

تسلیم آن به متقاضی اقدام خواهد شد.
تاریخ انتشار :1399/0۲/09

محمود ابراهیمی - رئیس ثبت اسناد واماک شهرستان جوین
***********************************

تاسیس، تغییرات شرکت 
آگهی تغییرات شرکت نگین ماکارون گناباد شرکت سهامی خاص به شماره 
ثبت 181 و شناســه ملی 1038003۲400 به اســتناد صورتجلســه مجمع 
عمومی عادی بطور فوق العاده مــورخ ۲6/1۲/1398 تصمیمات ذیل اتخاذ 
شــد : 1- هادی رفیع به شــماره ملی 0651775663 -یحی عسلی سالک 
معلمی به شــماره ملی 5699443۲15 - ســید حســین پورهاشمی شهری 
به شــماره ملی 0919309895 به ســمت اعضاء اصلــی هیات مدیره برای 
مدت ۲ ســال انتخاب گردیدند -۲ آقای غامرضا فرخ گیسور به شماره ملی 
0919۲55078 به نمایندگی از شرکت صنایع تبدیلی نگین گل شرق بسمت 
بازرس اصلی وآقای سید حسین مظلوم شهری به شماره ملی 09193337۲9 
به سمت بازرس علی البدل برای مدت یک سال مالی انتخاب شدند اداره کل 
ثبت اسناد و اماک استان خراسان رضوی مرجع ثبت شرکت ها و موسسات 

غیرتجاری گناباد )8۲6317(

511/3آگهی فقدان سند مالکیت
آقای بهروز حکم آبادی به  شماره ملی 5730007310 وآقای علی اصغرحکم 
آبادی به شــماره ملی 5730۲15630 فرزندان محمدابراهیم  باارائه استشهاد 
محلی گواهی امضاء شــده طی درخواســت مــورخ 1398/1۲/19 تقاضای 
صدورســند مالکیت المثنی ششــدانگ یک قطعه زمیــن  پاک 55 فرعی 
از 134  اصلی واقع در بخش 7 ســبزوارحوزه ثبتی شهرســتان جوین که 
در دفتر اماک الکترونیکی  1397۲0306019000۲5۲ ســه دانگ مشــاع 
از ششــدانگ بنام آقــای بهروز حکم آبادی فرزنــد محمدابراهیم و در دفتر 
الکترونیکی 1397۲0306019000۲53 ســه دانگ مشاع از ششدانگ بنام 
آقای علی اصغر حکم آبادی فرزند محمدابراهیم ثبت گردیده حســب اعام 
مالک بعلت نامعلومی مفقود شده را نموده است که بیش از این حکایتی ندارد.
در اجــرای ماده 1۲0 اصاحی آئین نامــه ثبت مراتب در یک نوبت آگهی و 
متذکر می گرددهرکس نســبت به ملک مورد آگهی ، معامله ای انجام داده 
یا مدعی وجود سندمالکیت نزد خود باشد بایستی ظرف مدت ده روزاز تاریخ 
انتشــار این آگهی اعتراض کتبی خودرا به پیوست اصل سند مالکیت یا سند 
معامله رســمی به این اداره تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول 
اعتراض در مهلت مقرر و یا وصول اعتراض بدون ارائه ســند مالکیت یا سند 
معامله رســمی نسبت به صدور سند مالکیت المثنی و تسلیم آن به متقاضی 

اقدام خواهد شد.
تاریخ انتشار :1399/0۲/09

محمود ابراهیمی-رئیس ثبت اسناد واماک شهرستان جوین
******************************************

511/4آگهی فقدان سند مالکیت
آقای یحیی عباس آباد عربی  فرزند علی اکبر به شماره شناسنامه ۲8 باارائه 
استشــهاد محلی گواهی امضاء شــده طی درخواســت مورخ 1399/0۲/06 
تقاضای صدور ســند مالکیت المثنی ششــدانگ یک باب منزل پاک 510 
فرعی از95- اصلی واقع در بخش 7 ســبزوارحوزه ثبتی شهرســتان جوین 
کــه در دفتر اماک 94 صفحه ۲38 ذیل ثبت 10737 ســه دانگ مشــاع 
از ششــدانگ آن بنام یحیی عباس آباد عربــی فرزند علی اکبر ثبت گردیده 
حسب اعام مالک بعلت نامعلومی مفقود شده را نموده است که بیش از این 
حکایتــی ندارد.در اجرای ماده 1۲0 اصاحــی آئین نامه ثبت مراتب در یک 
نوبت آگهی و متذکر می گرددهرکس نســبت به ملک مورد آگهی ، معامله 
ای انجام داده یا مدعی وجود سندمالکیت نزد خود باشد بایستی ظرف مدت 
ده روزاز تاریخ انتشــار این آگهی اعتراض کتبی خودرا به پیوست اصل سند 
مالکیت یا سند معامله رسمی به این اداره تسلیم نماید بدیهی است در صورت 
عــدم وصول اعتراض در مهلت مقرر و یا وصول اعتراض بدون ارائه ســند 
مالکیت یا ســند معامله رسمی نسبت به صدور سند مالکیت المثنی و تسلیم 

آن به متقاضی اقدام خواهد شد.
تاریخ انتشار :1399/0۲/09

محمود ابراهیمی -رئیس ثبت اسناد واماک شهرستان جوین

مفقودی
برگ کمپانی خودرو سواری سیستم پیکان  تیپ 1600مدل 1375 به شماره 
پاک 189 ن 48 ایران 3۲ شــماره موتور 011۲7511۲83 شــماره شاسی 
00755108۲5 مربوط به معصومه جامی ســنجد بــوری مفقود گردیده و از 

درجه اعتبار ساقط میباشد.

مفقودی
 ســند کمپانــی خــودرو ســواری ســمند مــدل 1386 به شــماره پاک
 738 ص 99 ایــران 3۲ شــماره موتور 1۲48619371۲ شــماره شاســی 
7071۲993 به نام نادر اســامی اســتادی مفقود گردیــده و از درجه اعتبار 

ساقط میباشد.


